
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 02/02/2018
CELSE NO : 67.

BAŞKAN : Arif ATANIAN  119220
ÜYE : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Hasan AYDIN 195755
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.

Belirli gün ve saatte 67. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ramazan AKYÜREK, Ali ÖZ, Ercan GÜN, Metin YILDIZ, Okan 

ŞİMŞEK, Veysal ŞAHİN, Yakup KURTARAN'ın bağlı bulundukları ceza infaz kurumundan 
getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.

Tutuklu sanık Yavuz KARAKAYA'nın Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda, tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, 
tutuklu sanık Muharrem DEMİRKALE'nin Sincan 1 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı 
Ceza İnfaz Kurumunda, Tutuklu sanık Hamza CELEPOĞLU'nun Sincan 2 Nolu F Tipi Yüksek 
Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, başta suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir 
H Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

Sanıklar Ahmet Çetiner, Metin Balta, Murat Bayrak, Yakup Kurtaran müdafii Av. Fezya 
ERTÜRK geldi, 

Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi, 
Sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Mustafa Mümin BULUN geldi, 
Sanık Okan Şimşek müdafii Av. Mehmet Tahsin SONER geldi, 
Sanık Ercan Gün müdafii Av. Ömer BAYRAKTAR geldi, 
Sanık Ahmet Faruk Aydoğdu müdafii Av. Dündar Kerim KUTADGU geldi, 
Sanık Ercan Demir müdafiileri Av. İsmail Emre TELCİ ve Av. Hasan Burak 

TAVŞANOĞLU geldiler, 
Sanık Özkan Mumcu müdafii Av. Mehmet Kürşat GÜNDÜZ geldi, 
Tutuksuz sanıklar Ahmet Faruk AYDOĞDU ve  Hacı Ömer ÜNALIR geldiler,
Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU ve Av. Havva Hülya DEVECİ  geldiler, 

başka gelen olmadı.
Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
Ankara 2. Ağır Ceza Mahkemesinin 29/01/2018 tarih, 2018/585 Esas sayılı yazıları ile 

sanık Ali Fuat Yılmazer hakkında Ankara 2. Ağır Ceza Mahkemesinin 2017/499 esas sayılı 
dosyasında devletin gizli kalması gereken bilgilerini siyasal veya askeri casusluk amacıyla temin 
etme, silahlı terör örgütü kurma veya yönetme, kişiler arasındaki aleni olmayan konuşmaları kayıt 
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etmek, özel hayatın gizliliğini ihlal etmek, kamu görevlisinin resmi belgede sahteciliği ve iftira 
suçlarından açılan kamu davasının tefrik edilerek mahkememiz dosyasıyla birleştirilmesine karar 
verilerek dosyanın Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

Sanıklar Ünsal Gürel ve Cevat Eser müdafii Av. Zeynep Özhan'ın bugün yapılacak 
duruşma için mazeret dilekçesini UYAP üzerinden gönderdiği anlaşıldı. 

Sanık Hamza Celepoğlu müdafii Av. Kerim Ünal'ın vekillikten çekilme dilekçesinin 
İstanbul Barosu Başkanlığına gönderilerek sanığa yeni bir müdafii tayini için yazı yazıldığı, yazı 
cevabının gelmediği anlaşıldı. 

Sanık Adem Sarıgöl müdafii Av. Mehmet Emin Turanlı'nın sanık hakkındaki yurt dışı 
yasağının kaldırılması talepli dilekçe sunduğu anlaşıldı.

SEGBİS kaydına 11:07 itibariyle başlandı.
Bu sırada sanık Ercan Gün müdafii Av. Uğur Güner'in (11:58) geldiği görüldü, yerine 

alındı.
MAHKEME BAŞKANI: Katılan vekilleriyle taleplerden başlayalım bu aşamada.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Trabzon İl 

Jandarma Komutanlığı görevlileri olan Ali Oğuz Çağlar, Hüsamettin Polat, Hasan Gözalan, 
Gökhan Arslan, Uğur Erdoğan'ın ve yine bir dönem orada görev yapmış olan Recap Koçpınar adlı 
şahsın tanık olarak dinlenmelerine karar verilmesini talep ediyoruz. Bilgi Teknolojileri İletişim 
Kurumu tarafından Hrant Dink tarafından kullanılan telefonlara dair gönderilen bir yanıt var, 
reddedilmiş, daha doğrusu yanıt vermeme yoluna başvurmuş, biz yeniden bu konuda karar 
oluşturulmasını, Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazı yazılmasını ve aynı taleplerin 
karşılanmasını talep etmekteyiz. Bu aşamadaki taleplerimiz bunlardır.

MAHKEME BAŞKANI: İsimleri tekrar alabilir miyiz, tanık isimlerini?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben şey yapayım arada yazılı 

olarak ileteyim.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam, birkaç tanesi eksik kalmış. Cumhuriyet Savcısından 

soruldu.
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Takdir mahkemenin. 
MAHKEME BAŞKANI: Genel anlamda, sırayla gidiyoruz, tutukluluk ve diğer talepler 

hakkında, diğer ara kararlar hakkında...
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Tutukluluk talepleri?
MAHKEME BAŞKANI: Tutukluluk durumu, siz, sonra sanık ve sanık müdafilerine söz 

hakkı vereceğiz.
CUMHURİYET SAVCISI HASAN AYDIN: Tutukluluk durumu, tutukluluğun 

devamına, özellikle eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da dikkate alındığında suçların sübutu halinde 
sanıklara verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik tedbiri ile tutukluluk tedbirinin ölçülü oluşu, 
yüklenen bir kısım suçların ağır cezalık işlerden oluşu, sürdürülen tutuklama tedbirinin orantılı 
oluşu, tutuklama koşullarında değişiklik bulunmaması, tüm bu nedenlerle sanıklar üzerinde adli 
kontrol hükümleriyle yeterli ve etkili hukuksal denetim sağlanamayacak oluşu hususlarına nazaran 
adı geçen sanıkların CMK 100 ve devamı maddeleri niteliği uyarınca tutukluluk hallerinin 
devamına karar verilmesi. 

MAHKEME BAŞKANI: Evet. Sanıklardan başlayalım, sanık, sanık müdafii şeklinde 
gidelim, olmazsa önce sanığa söz..

SANIK VEYSAL ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MUSTAFA MÜMİN BULUN SÖZ ALDI : 
(Mikrofona konuşmadığından anlaşılamadı ??? 00:02:20)

MAHKEME BAŞKANI: İşte öyledir hani işte sanık, sanık müdafiine...
SANIK VEYSAL ŞAHİN MÜDAFİİ AV. MUSTAFA MÜMİN BULUN SÖZ ALDI : 

(Mikrofona konuşmadığından anlaşılamadı ??? 00:02:23)
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Veysal Şahin'le başlayalım, talep ve tahliye taleplerini 

konusunda.
SANIK VEYSAL ŞAHİN SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Sayın Cumhuriyet Savcım ve 
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Saygıdeğer Mahkeme Heyeti, sizleri öncelikle saygıyla selamlıyorum. Başkanım, ben Hrant Dink 
cinayetiyle ilgili olarak 10 yıl önce yargılanmaya başladığım Trabzon 2. Sulh Ceza Mahkemesinde 
20.03.2008 tarihinde ikinci duruşmaya katılarak orada verdiğim ifademde bildiğim tüm hususları 
en ince ayrıntısına kadar anlattım. Aynı hususları burada size huzurda verdiğim ifademde ayrıntılı 
bir şekilde beyan ettim. Benim olayla ilgili olarak söylediğim beyanları burada huzurda size ifade 
veren Unsur Komutanım Okan Şimşek, İstihbarat Şube Müdürüm Metin Yıldız, Asayiş Tim 
Komutanım Gazi Günay ve Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı Hüseyin Yılmaz da 
doğrulamışlardır. Ben Hrant Dink cinayetinin işlendiği 19 Ocak 2007 tarihinde ve öncesinde 
Trabzon İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü emrinde Uzman Jandarma Çavuş 
rütbesinde...

MAHKEME BAŞKANI: Tekrar savunma almıyoruz da tahliye talebi veya talebiniz 
varsa...

SANIK VEYSAL ŞAHİN: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Çünkü biz bunları daha önce savunmanızı yaptınız bunları..
SANIK VEYSAL ŞAHİN: Yok savunma değil efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Ama savunmaya giriyor bunlar. Tahliye talebi konusunda biz 

talep alıyoruz, tahliye talebi alıyoruz savunma değil. Biz onları zaten bu savunmalarınızı daha önce 
yaptınız.

SANIK VEYSAL ŞAHİN: Önemli değineceğim hususlar var  Başkanım da o yüzden.
SANIK VEYSAL ŞAHİN MÜDAFİİ Av. MUSTAFA MÜMİN BULAT SÖZ ALDI: 

Bir dakika izin verseniz Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Diğer çünkü diğerlerini de dinleyeceğiz, sayımız da 

fazla, herkese söz hakkı vermek adına.
SANIK VEYSAL ŞAHİN: Başkanım ben Uzman Jandarma Çavuş rütbesiyle Kaçakçılık 

ve Organize Suçlarla Mücadele Unsurunda, Unsur Komutanımla birlikte haber toplayıcı personel 
olarak görev yaptım. Cinayet işlenmeden yaklaşık 5-6 ay önce Coşkun İğci tarafından Yasin 
Hayal'in Hrant Dink'i öldüreceğine yönelik bilgileri bize bildirdiği anda bu bilgilerin ayrıntılı 
olması ve şahsın kısa bir zaman içerisinde eylem sürecine geçebileceğini düşünerek hiç vakit 
kaybetmeden suçun işlenmesini önlemek maksadıyla bu bilgileri değerlendirmesi ve gerekli yerlere 
bildirmesi amacıyla İstihbarat Şube Müdürümüz Metin Yıldız ile telefon irtibatı kurulup bulunduğu 
yere giderek elde ettiğimiz bilgileri aktardık. Şube Müdürümüz Metin Yıldız bize Yasin Hayal'in 
2004 yılı Ekim ayında Trabzon şehir merkezinde McDonald's isimli işyerine yaptığı eylemin aşırı 
sağ faaliyetler alanına girdiğini söyleyerek bu bilgileri Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı 
Hüseyin Yılmaz'a iletmemizi, ona bu konuda çalışma yapması için emir vereceğim demesi üzerine 
ertesi günü mesai başlangıcında bu bilgilerin tamamı Unsur Komutanım Okan Şimşek tarafından 
yanımda Hüseyin Yılmaz'a aktarıldı. Bu konuda çalışma yapması için...

MAHKEME BAŞKANI: Bak, savunmanda belirttin bunları, tahliye talebi alıyoruz, esasa 
ilişkin savunma yapıyorsun sen, talebin varsa onları anlat ve hani kısa dedin birebir aynı okuduğun 
şeyleri, yaptığın savunmanı burada tekrarlıyorsun, biz onları zaten biliyoruz dosyada var, 
ayrıntılaRA yer vermişsin...

SANIK VEYSAL ŞAHİN: Başkanım şimdi bu durum, bu anlattığımız hususlar bizim elde 
etmiş olduğumuz bilgileri iletmemiz gereken yerlere bildirdiğimizin bir kanıtıdır. Bu bilgileri biz 
görev sonuç raporu ile yazılı halde Şube Müdürümüze bildirmiş olsaydık buna yine aynı işlemler 
yapılacaktı. Bunun dışında farklı hiçbir işlem yapılmayacaktı. Zaten Şube Müdürümüz Metin 
Yıldız, Aşırı Sağ Faaliyetler Unsur Komutanı Hüseyin Yılmaz ve elemanı Hacı Ömer Ünalır bizim 
bu bilgileri kendilerine aktardığımızı ve bunları not aldıklarını size huzurda verdikleri ifadelerinde 
beyan etmişlerdir. Biz bu bilgileri Şube Müdürümüze arz ettikten sonra araştırma yapması için 
ASAF Unsur Komutanı Hüseyin Yılmaz'a emir verip vermediğinden bizlerin bilgi sahibi olması 
mümkün değildir. Bize de bir konuda bir emir verilmedi. Şayet konuyu araştırmamız için emir 
verilmiş olsaydı nasıl ki haberi aldığımız anda mesai bitimi olmasına rağmen konunun önemine 
binaen kendisine ulaşarak aktardığımız bilgileri hiç vakit geçirmeden hızlı bir şekilde gerekli 
araştırmaları yapar sonucunu aynı şekilde Şube Müdürümüze arz ederdik. Elde ettiğimiz bilgiyi 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

  

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 02/02/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Şube Müdürümüz Metin Yıldız ve onun emriyle Hüseyin Yılmaz'a aktardıktan sonra Şube 
Müdürümüz hiçbir personele emir vermediğini beyan etmiştir. Bundan dolayı bu konunun Şube 
Müdürü ile İl Jandarma Komutanı arasında tıkanıp kaldığı görülmektedir. 19 Ocak 2007 günü 
cinayetin işlenmesi sonrasında da bu zaafiyet ortaya çıkmıştır. Bu zaafiyetin ortadan kaldırılması 
ve sorumlulukların ortaya çıkmaması maksadıyla bizim 2006 yılı Temmuz ayında elde ettiğimiz ve 
kendilerine bildirdiğimiz bilgiler cinayet sonrasında 20.01.2007 günü elde edilmiş gibi gösterilerek 
Haber Kayıt ve Bildirim Formu çekilmiştir. 31 Ocak 2007 tarihinde Coşkun İğci'nin alınan 
ifadesinde Hrant Dink cinayeti ile ilgili bilgileri 2006 yılı Temmuz ayında bize söylediği ortaya 
çıkınca İl Jandarma Komutanımız Ali Öz beni makamına çağırarak "Coşkun İğci ifadesinde size 
söylediği herşeyi anlatmış, söylediği hususları inkar edeceksiniz, hepsinin yalan olduğunu 
söyleyeceksiniz yoksa bunun altından kalkamayız" diye emir verdikten sonra konuyu araştırmaya 
gelen müfettişlere inkar edici tarzda beyanda bulundum. Fakat mahkeme aşaması başladığı zaman 
da mahkemeye katılarak doğruları anlattık. 20 Ocak 2007 günü çekilen Haber Kayıt ve Bildirim 
formu üzerinde yer alan bilgilerin nereden elde edildiğinin izah edilebilmesi için bize aynı tarihli 
görev sonuç raporu yazmamız konusunda Şube Müdürümüz Metin Yıldız tarafından, İl Jandarma 
Komutanımız Ali Öz'ün emri olduğu söylenerek üzerimizde amirlik baskısını kullanmak suretiyle 
20.01.2007 tarihli görev sonuç raporunu yazdırmışlardır. Bu rapor kesinlikle bizim irademiz ve 
inisiyatifimiz dışında yazdırıldı. Çünkü bu tarihte planlanan bir görevlendirme de yoktur. Bu da 
raporun verilen emirle yazıldığını göstermektedir. Cinayet sonrasında 22.01.2007 günü İl Jandarma 
Komutanımız Başkanlığında İstihbarat Şubede yapılan toplantıda, İl Jandarma Komutanımız Ali 
Öz ve İstihbarat Şube Müdürümüz Metin Yıldız'ın 2006 yılı Temmuz ayında bu bilgileri veren 
Coşkun İğci ile görüşerek bize söylediği bilgileri başkasıyla paylaşıp paylaşmadığını sorsunlar 
diyerek Unsur Komutanım Okan Şimşek'e emir verilmesi üzerine Coşkun İğci ile görüştük, ancak 
kendisini asla hiçbir şekilde tehdit etmedik. Eğer bizim bu olayın altında gizli bir hedefimiz olsaydı 
Coşkun İğci ile 22.01.2007 gününü beklemez cinayetin işlendiği 19.01.2007 günü onu telefon ile 
arardık, yüz yüze de görüşürdük. Bu durum bizim Coşkun ile irademiz dışında bize verilen emir 
doğrultusunda görüşme yaptığımızın bir kanıtıdır. Yine bu konuda Şube Müdürümüz Metin Yıldız 
ifadesinde İl Jandarma Komutanından bu konuda emir alması üzerine toplantı esnasında Okan 
Şimşek'e böyle bir emir verdiğini beyan etmiştir. Coşkun İğci 31.01.2007 tarihinde vermiş olduğu 
ifadesinde bizlerle telefonla ve yüz yüze defalarca görüştüğümüzü beyan etmektedir. Bu kesinlikle 
doğru değildir. Telefon HTS  raporlarına ve kayıtlarına bakılırsa Ağustos ayı başlarında yaptığımız 
ikinci yüz yüze görüşmeyle ilgili üç defa memleketimde izinde olduğum 11 Ağustos 2006 tarihinde 
de bir defa olmak üzere toplamda dört defa kısa süreyle yaptığım telefon görüşmelerim 
bulunmaktadır. Ağustos 2006 ayı başında yaptığımız bu görüşmede de Coşkun İğci silah temin 
etmesi için Yasin Hayal'in verdiği parayı iade ettiğini söylemiştir. Bizim bu tarihten sonra Coşkun 
İğci ile ne telefon ne de yüz yüze hiçbir görüşmemiz olmamıştır. Galip Taşkın isimli şahsın 
cinayetten 6 yıl sonra yapmış olduğu e-posta ihbarında belirttiği yer ve tarihte ne de başka bir yerde 
Yasin Hayal ve Ogün Samast ile görüşme yapmadım. Bu şahıslar ile hiçbir bağlantımız ve 
irtibatımız kesinlikle olmamıştır. Yasin Hayal'in 2005 yılı Kasım ayından cinayet tarihine kadar 
Trabzon Emniyeti tarafından Selefi grupları kapsamında telefonu teknik takipte olduğundan bizim 
bu şahıslar ile bir irtibat ya da görüşmemiz olsaydı mutlak suretle ortaya çıkardı. HTS raporları, 
baz ve sinyal bilgileri incelendiğinde bizim bu şahıslarla hiçbir bağlantımız olmadığı görülecektir. 
Ayrıca Galip Taşkın'ın "jandarmaya da gönderdim" dediği aynı ihbarı jandarmaya göndermediği 
gelen cevabi yazıyla anlaşılmıştır. Bu konudan haberi olduğunu ve o sırada yanında bulunduğu 
söylediği eniştesi Ali Osman Ayaydın'ın da alınan ifadesinde böyle bir görüşme olmadığını ve 
bizleri de tanımadığını beyan etmiştir. Bu da bu ihbarın tamamen bir iftiradan ibaret olduğunu 
göstermektedir. Cinayeti işleyen katil Ogün Samast'ı, azmettirici Yasin Hayal'i ve Erhan Tuncel'i 
şahsen tanımam, hiçbir bağlantım ve irtibatım yoktur. Bu suçun işlenmesi yönünde ortak bir niyet 
ve kararla planlı bir şekilde bilerek ve isteyerek bir araya gelmek gibi unsurların hiçbirisinin 
bulunmadığı açık ve net bir şekilde görülmektedir. Emirin demiri kestiği, diğer kurumlardan çok 
farklı katı bir hiyerarşik yapıya sahip, kendi içerisinde bir emir komuta zinciri jandarma 
teşkilatında benim bunların dışında hareket etmem ya da aykırı bir davranışta bulunmam kesinlikle 
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söz konusu olamaz. Heyetinizin benim rütbem ve konumum itibariyle bunları göz önünde 
bulundurulmasını arz ediyorum. Benim FETÖ/PDY terör örgütü kapsamında hiçbir faaliyetim 
yoktur. Bu örgüt ile ne görevim esnasında ne de emekli olduktan sonra irtibat ve bağlantım olmadı. 
Örgütün iletişim ağı olarak kullandığı Bylock programını kullanmadım, himmet parası adı altında 
yardımda bulunmadım, sohbetlerine katılmadım, okul ve dershanelerine çocuklarımı göndermedim, 
adresim sabit, kaçma durumum yoktur, yüce mahkemenizden 19 aydır tutuklu halimi ve durumumu 
göz önünde bulundurup adil, hakkaniyetli ve vicdani bir karar vereceğine olan inancımla tahliyemi 
talep ediyor, sizlere de saygılarımı sunuyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam buyurun yerinize geçin. Sanık müdafiinden soruldu.
SANIK VEYSAL ŞAHİN MÜDAFİİ Av. MUSTAFA MÜMİN BULUN SÖZ ALDI: 

Müvekkilimin savunmalarına aynen katılıyorum. Ben de bir iki cümle ilave etmek istiyorum. Sayın 
Başkan, Değerli Heyet, Sayın Savcım, müvekkilim de ifade ettiği gibi 19 aydan beri tutukludur 
ancak Sayın Savcımın belirttiği gibi yani müvekkilimin mahkumiyetine yeterli olabilecek somut bir 
delil şu aşamaya kadar dosyaya gelmemiştir. Sayın Başkanım, Değerli Üyeler, bakın burada 
duruşma salonunda jandarma erleri var, astsubay var, uzman çavuş var. Bunlar kendi iradeleri ile 
buraya oturmuyorlar. Bunlara komutanlara diyor ki; sen şuraya oturacaksın, sen şuraya 
oturacaksın. Yani müvekkilimin uzman çavuştur, Trabzon'da görev yaptığı sırada da kendilerine... 
Yani karar verme durumu yoktur. İşte sen şunu yapacaksın, bunu yapacaksın bir emir almıştır bu 
hiyerarşik yapı içerisinde, askeri bürokrasi içerisinde. Yani müvekkilimin FETÖ ile bağlantı 
kurulmaya çalışılan bu cinayetle ilgili en ufak bir ilintisi yoktur ve ilintisini sağlayabilecek en 
küçük bir delil dahi yoktur. Müvekkilimin tek şansızlığı o dönemde Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığında bulunmasından başka bir şeysi yoktur, hani tesadüfen orada bulunmasaydı, başka 
bir ilde olsaydı bugün huzurlu bir şekilde emekliliğinin de tadını çıkartacaktı. Sayın Başkanım, 
Değerli Yargıçlar, müvekkilimin tutuklulukta geçtiği süre de nazarı dikkate alınarak ayrıca suçun 
vasıf ve mahiyetinin de değişeceğine inancımız tamdır. Burada bize göre tek bir suç var o da 20 
Ocak tarihinde emir komuta zinciri içerisinde düzenlenen bir istihbarat raporu. Olsa olsa bu da hani 
gerçeğe aykırı resmi belge düzenlemek olsun, bunun da üst sınırı, alt sınırı bellidir veyahut da 
görevi kötüye kullanma vasfına dönüşme ihtimali de vardır. Şimdi müvekkilimin de adli kontrol 
şartıyla yurt dışı yasağı konulmak suretiyle salıverilmesini yüce heyetinizden saygıyla talep 
ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Teşekkür ederiz, sıradan devam edelim, savunmasını yapanlar 
tekrara girmeden, Veysal Şahin gibi olmasın. Mikrofona kendinizi tanıtarak.

SANIK METİN YILDIZ SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti, Sayın 
Savcım, esasa ilişkin savunmamı ve tarafıma yöneltilen soruları hatalarımı da kabul ederek en ince 
detayına kadar samimi bir şekilde arz ettim. Şahsım adına hizmetlerim esnasında herkesin 
yapabileceği kusurlarım, hatalarım ve eksiklerim olmuştur. Ancak Hrant Dink cinayeti başta olmak 
üzere hiçbir zaman suç işleme kastıyla hareket etmedim. Hrant Dink'in öldürüleceği yönünde Yasin 
Hayal'in plan yaptığına ilişkin istihbarat personelinin aldığı ve tarafıma ilettiği haberi 
geciktirmeden günlük istihbarat toplantısında bildirmekle sorumlu olduğum İl Jandarma 
Komutanıma ilettim. İkinci defa da tekrar odasına gidip bu aldığım haberi tekrarladım. Ben de 
yapılması gereken işlemlerle ilgili fikrimi, mevcut personel durumu, görev durumu ve teknik 
imkanlarımızı anlattım. Benim bu bilginin değerlendirilmesi, ilgili yerlerin bilgilendirilmesi, suç 
hazırlığındaki kişilere yönelik yapılması gerekenlerle ilgili çaba ve gayret sarfettim. Bu konudaki 
iyi niyetli gayretlerimi sadece şube personeli değil tüm şube müdürleri de bilmekte, ifadeleri de bu 
yöndedir. Daha önce savunmamda da belirttiğim gibi, tahliye taleplerimde de belirttim, katil Ogün 
Samast, Yasin Hayal, Erhan Tuncel ve bu şahıslarla işbirliği yapan şahıslar, istihbarat personeline 
haber veren Coşkun İğci'yi tanımıyorum, hiçbir şekilde ilişkim ve irtibatım yoktur. Bu şahısları da 
tanıdıkları belirtilen İl Merkez Jandarma Komutanlığının karakol personeli işte örneğin Volkan 
Şahin onu görev dönemimde hatırlamıyorum bile, aramızda zaten emir komuta ilişkisi yoktur. İl 
Merkez Jandarma Komutanlığı, İl Jandarma Komutanlığına bağlıdır. Bu davada veya başka davada 
adı geçen Fetullahçı yapı içerisindeki FETÖ yöneticisi ve üyelerini tanımam, irtibatım yoktur, ne 
benim ne de ailemin hiçbir dönemde FETÖ ile yolu kesişmemiştir. FETÖ ile iltisaklı kurum, 
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kuruluş, dernek, vakıf, sendika, okul, yurt, üniversite, banka, gazete, dergi, TV ve benzeri 
oluşumlarla hiçbir ilişkim olmamıştır. Bylock ve benzeri gizli haberleşme programlarını bilmem ve 
kullanmadım. FETÖ yöneticisi ve üyeliğinin hiçbir kriteri bende yoktur. Neden FETÖ'cü 
olamayacağımı, FETÖ ile mücadelemi savunmamda detaylı arzettim. Darbe öncesi, darbe günü ve 
darbe sonrasında devletime de sonuna kadar yardımcı oldum. Bunlardan basına yansıyanları da 
mahkemeye ayrıca arz etmiştim. Ancak bu davada tek bir suçtan tutukluyum, o da TCK 314/2 
FETÖ terör örgütü üyeliği. FETÖ'cü olduğuma dair hiçbir kanıt yokken yaklaşık 19 aydır 
tutukluyum. Hakkımda her türlü delil toplanmış, araştırılmayan hiçbir husus kalmamıştır. Esasa 
ilişkin savunmamı yaptım, sorgum da yapılmıştır. 15 Temmuz 2016'dan bu yana yaklaşık 60 tane 
KHK çıkmıştır ancak ben hala görevimin başındayım. Eğer ben FETÖ'cü olsaydım bir gün bile 
meslekte kalamazdım. Şu an görevde olan komutanlarım ve bağlı olduğum bakanlık benim 
FETÖ'cü olmadığımı çok iyi bilmektedir. Şu an ailemle birlikte de ikamet ettiğim yer görev 
yerimdeki jandarma lojmanlarıdır. Sayın Başkanım diğer iddia edilen suçlarla ilgili de işte TCK 
309 ve diğer suçlarla ilgili benim bu suçları işlediğime dair tek bir kanıt yoktur. Müsaade ederseniz 
görevime dönüp hizmetlerime devam etmek istiyorum, tahliyemi talep ediyorum, arz ederim.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, buyurun. Müdafi kim acaba? Yok mu şu an? Evet, 
buyurun.

SANIK OKAN ŞİMŞEK SÖZ ALDI: Sayın Başkanım ifademde de, daha önceki 
dönemlerde vermiş olduğum ifadelerimde de burada vermiş olduğum ifadem aynı şekildedir. 
Bunun haricinde belirtmek istediğim konu şudur; Galip Taşkın tarafından hakkımızda yapılan bir 
ihbar vardır. İhbarda belirtmiş olduğu isimlerden Ogün Samast ve Ali Osman Ayaydın eniştesi 
bunları yalanlamıştır, bu ihbarın doğru olmadığı bu şekilde ortaya çıkmıştır. Bunun haricinde 
benimle ilgili olarak 18 Ocak 2007 tarihinde İstanbul'dan Adnan Acar ile görüştüğüm, irtibat 
kurduğum iddiası vardır. Bu iddia da akrabam olan Pınar Acar'ın vermiş olduğu savunmada 
kendisiyle yapmış olduğumuz görüşme olduğu ortaya çıkmış ve bu da çürütülmüştür. Bunun 
haricinde iddia makamı tarafından bizim Ağustos 2006 ayı içerisinde İstanbul iline bir takım haber 
elemanları ile gelip Hrant Dink'in Bakırköy'de bulunan Beyaz Adam Yayıncılık ve konutu 
civarında keşif yaptığımız şeklinde bir iddia söz konusudur. Bununla ilgili de şunu söylemek 
istiyorum: Eğer böyle bir keşif olmuş olsaydı zannedersem mahkemeniz tarafından bizimle keşif 
yapmaya gelmiş olan Gazi Günay ve Ergün Yorulmaz bir önceki celselerde tahliye edilmiş 
olmazlardı. Yine benim buraya İstanbul'a göreve gelmeden önce bir cinayet şüphelisinin, başka bir 
cinayet şüphelisinin araştırılması ve yakalanması için görevlendirilerek buraya gelmeden önce 
görüşmüş olduğum Muharrem Demirkale 15 Temmuz darbe girişiminde bulunduğu gerekçesiyle 
tutukludur ve bu görüşmeden yani bundan 10 yıl önce Muharrem Demirkale'yle yapmış olduğum 
bir telefon görüşmesinden dolayı FETÖ/PDY terör örgütü üyesi olarak iltisaklandırılıp 
iddianamede de bu şekilde belirtilmiştir. Muharrem Demirkale'yle sonraki dönemlerde benim 
herhangi bir görüşmem de yoktur, onu da belirtmek istiyorum. Eğer böyle bir örgütte olsaydı bizi 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığı personeli ile bu yapmış olduğumuz keşif paylaşıldı şeklinde ve 
artı birlikte planlama yaptığımız iddia edilmişti ve yine İstanbul İl Jandarma Komutanlığı 
personelinin cinayet günü ve bir gün öncesinde Şişli'de Agos Gazetesi civarında olduğu ve 
görüntülerdeki şahısların bunlar olduğu, hatta teşhisi de yaptırılarak dosyaya girmişti. Maalesef bir 
önceki celse mahkemeniz tarafından Adli Tıp Kurumuna gönderilen rapor sonucunda bu şahısların 
bir şekilde olmadıkları HTS'lerle bunların örtüşmediği şeklinde bir kararla tahliye edilmişlerdir. 
Bizim hiçbir şekilde bu iddianame kapsamında bizimle ilgili bulunan jandarma personelleriyle 
ilgili ortak hiçbir hedefimiz olmadı, bir suç işlemek amacıyla bir araya gelmedik. Yani kısacası 
terör örgütünün maddi unsurlarını içeren hiçbir faaliyet olmamasına rağmen şu anda hakkımızda bu 
terör örgütü üyesi, artık onu da tam olarak anlamış değilim, üyesi miyiz yoksa neresindeyiz 
konunun onu da tam anlamış değilim, hiçbir ilgimiz alakamız da yoktur. Dönem içerisinde, 
Trabzon İl Jandarma Komutanlığında görev yaptığım dönem içerisinde de zaten daha önce Şube 
Müdürüm yani vermiş olduğumuz ifadeler doğrultusunda Şube Müdürüm ASAF Unsur Komutanı 
Hüseyin Yılmaz, bu vermiş olduğumuz bilgileri doğrulamışlardır. Bilemiyorum artık bu aşamada 
mahkemenizin bizlerden beklentisi nedir veya ne yapılacaktır, ne edilecektir veya farklı bir delile 
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ulaşılabilecek midir, bu da tartışma konusudur. Neden tutulduğumuzu da tam olarak bilemiyorum, 
18 ay oldu, 19. aydan da 10 gün gibi bir süre de geçti. Artık bu konuları sizin vicdani takdirlerinize 
sunuyorum, tahliyemi talep ediyorum, FETÖ ile falan hiçbir irtibatım yok, bugüne kadar da dernek 
ve vakıf olarak Türk Silahlı Kuvvetleri Dayanışma Vakfına, Mehmetçik Vakfına, bunlara devamlı 
olarak da yardımda bulundum, şu anda da TEMAD üyesiyim, yani Türkiye Emekli Astsubaylar 
Derneği üyesiyim, tahliyemi talep ediyorum, arz ederim.

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun Avukat Bey kendinizi tanıtarak.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ Av. MEHMET TAHSİN SONER SÖZ ALDI: 

Şimdi Sayın Heyet daha evvel çok uzun savunmalarda bulunduk bunları aynen tekrar edeceğim 
ama artık 19 ay oldu tutukluluk, onun için bazı hususlara değinmek istiyorum. Şimdi müvekkil 
Anayasal düzeni ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek, kasten öldürmek ve silahlı terör...

MAHKEME BAŞKANI: Mikrofonu biraz yakınlaştırır mısınız?
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ Av. MEHMET TAHSİN SONER: Efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Mikrofonu biraz daha yakınlaştırır mısınız?
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ Av. MEHMET TAHSİN SONER: Böyle iyi mi?
MAHKEME BAŞKANI: Evet.
SANIK OKAN ŞİMŞEK MÜDAFİİ Av. MEHMET TAHSİN SONER: Şimdi müvekkil 

üç suçtan tutuklu, Anayasal düzeni ortadan kaldırmaya teşebbüs etmek, Hrant Dink'i öldürmek ve 
silahlı terör örgütüne üye olmak. İddianamede bunlarla ilgili delillere baktığımız zaman, her ne 
kadar iddianame 130 sayfa 125 sayfa ise de delillerle ilgili kısmı 10 sayfa bir şey. Ne diyor; 2006 
yılında müvekkillerim Hrant Dink'in öldürülmesiyle ilgili istihbaratı aldıktan sonra hemen bir anda 
İstanbul İstihbarat Şubeyle koordine kurmuşlar ve cinayetin planlanmasına başlamışlar, ben 
demiyorum iddianamede öyle yazıyor. Bu kapsamda keşif faaliyeti yapılmış, hemen bizim 
müvekkillerimiz üç kişi gitmişler ve Hrant Dink'in evinde bir keşif yapmışlar. Şimdi burada 
toplanan, fazla da detaya girmeyeceğim, toplanan delillerle müvekkillerin oraya özel bir görevle 
gittikleri, Coşkun Aydın ile ilgili olarak gittikleri, görev belgeleri ile, Savcılık burada kesinlikle 
görev belgesi yok diyordu ama mahkeme ısrarlı talepleri üzerine bunun harcırah belgeleri ve 
harcırah belgeleri ekinde görev belgeleri geldi. Bunun yaz ayında yapılan bir faaliyet olduğu ortaya 
çıktı. Halbuki Mithat Alkan bu işin güzde yapıldığı, adamların üzerinde montlar olduğu, botlar 
olduğu ayağında olduğu söylendi. Dolayısıyla iddianamede keşif olarak bahsedilen faaliyetin 
müvekkiller tarafından kesinlikle yapılmadığı, müvekkillerin yaz ayında yapmış oldukları 
faaliyetin başka bir görevden olduğu ortaya çıktı. Şimdi yine aynı şekilde iddianameden sırayla 
gidiyoruz. Hrant Dink'in öldürülmesi planlanmış ve Hrant Dink'in öldürülmesi esnasında İstanbul 
Jandarma ekibi bu olayı takip ve koordine etmek üzere Hrant Dink'in öldürüldüğü yerde bulunmuş, 
iddianame öyle diyor ama yine mahkememizin yaptığı araştırma sonucunda getirilen deliller, Adli 
Tıp'tan gelen raporla buradaki kişilerin ne görüntülerinin, ne HTS'lerinin uygun olmadığı ortaya 
çıktı. Sonuçta ne oldu, müvekkille beraber keşfe gittiği iddia edilen Gazi ve Ertuğrul (Ergün demek 
istediği düşünülmekle) tahliye oldu. Hrant Dink'in öldürülmesini bizzat organize edip takip ettiği 
iddia edilen İstanbul Jandarma Grubu daha ifadeleri bile alınmadan tahliye oldu. Geriye ne kalıyor, 
geriye benim müvekkilim, yanındaki Veysal, Şube Müdürü Metin, Alay Komutanı Ali Öz. Şimdi 
şunu mutlaka belirtmem lazım; müvekkil 2007 yılında bu cinayet olayından sonra ilk önce idari 
ondan adli tahkikata tabi tutuluyor. Trabzon'da bir dava açılıyor, Trabzon'daki açılan dava yıllardır 
sürdü, Sulh Cezada başladı, Asliye Cezada devam etti, Ağır Cezaya gitti ve şimdi size geldi bu 
dosyayla beraber. Nedir bu dosya, memuriyet görevini ihmal etme. Daha sonra Yargıtay dedi ki ya 
burada evrakta sahtekarlık da olabilir dedi, tamam. Buradaki delil ne Sayın Başkan, Sayın Heyet, 
buradaki delil şu; 2006 yılında benim müvekkilimin Veysal'la beraber edinmiş olduğu istihbarati 
bilgi, iş bu istihbarati bilgi verildi mi verilmedi mi, kime söylendi, Alay Komutanı işlem yaptı mı 
yapmadı mı, Metin Yıldız buna işlem yaptı mı yapmadı mı, görev sonuç raporu tutuldu mu 
tutulmadı mı, Trabzan dosyasının delilleri bunlar. Şimdi geldik bizim dosyaya; aradan 10 yıl 
geçtikten sonra darbeye teşebbüsten sonra bir anda müvekkillerimiz hepsi beraber tutuklandılar. 
Delillere bakıyoruz aynı deliller, o delillerle müvekkil hakkında görevi ihmal suçundan dava 
açılmıştı. Şimdi aynı delillerle müvekkil hakkında hem Anayasa'yı ihlal, hem Hrant Dink'i 
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öldürmek hem de FETÖ üyeliği artı tabi görevi ihmal ve sahtekarlık. Deliller aynı Sayın Başkan, 
değişen hiçbir şey yok, sadece değişen tek bir şey var; 15 Temmuz'da menfur bir olay oldu 
Türkiye'de, değişen tek şey o, başka hiçbir şey yok. Yine iddianameden gidelim deniyor ki yıllar 
sonra 2013 yılında Galip Taşkın ihbarda bulunuyor ve emniyet "Bingo" diyor. Daha sonra Galip 
Taşkın'ın bu ihbarının yalan olduğu bizzat kendi akrabası tarafından ortaya çıkartılıyor. Bu delili de 
yok ettik. Şimdi müvekkille ilgili olarak dün, pardon dün değil pazartesi günü Cevat Eser'in 
ifadesinin alınması sırasında katılanlar vekili Sayın Hakan Bey aynen şöyle bir şey kullandı, cümle 
kullandı dedi ki; "Zaten Hrant Dink'in öldürüleceği bilgisi 15 Şubat 2006 tarihinde İstanbul 
Emniyetine bildirilmişti bu sabit zaten" dedi. Şimdi 66. Mekanize Tugay'da darbe nedeniyle 
meydana gelen olaylarla ilgili iddianame tanzim edildi, dava 22. Ağır Ceza'da başladı. Bu 
iddianamenin 86. sayfasında aynen şöyle yazıyor diyor ki; "Hrant Dink'in öldürülmesi eylemi 
aslında FETÖ'nün ilk eylemidir" deniyor, bence böyle bir şey kesinlikle hiçbir dosyada yok bizim 
dosyada olmadığı gibi diğer darbe dosyalarında da yok, bunlar savcıların bana göre yorumu ama 
beni ilgilendirmiyor, beni ilgilendiren şey şu, deniyor ki orada; "Hrant Dink'in öldürüleceği bilgisi 
15 Ekim 2005 tarihinde İstanbul Emniyetine bildirildi." 15 Ekim 2005 veya 15 Şubat 2006 
farketmiyor. Ben şunu söylemek istiyorum. Benim müvekkilim Veysal'la beraber 2006 yılının 
Temmuz'unda böyle bir istihbarat almış. Bize göre en alt düzeyde bir kişi astsubay, bakmayın 
böyle çok kalıplı maşallah delikanlı bir kişi ama bir astsubay, hepsi bu kadar. Silahlı kuvvetlerin en 
alt düzeyinde, üzerinde 30 tane amiri olan bir kişi. Bunu amirine bildirmiş, Metin Yıldız'a 
bildirmiş, burada fazla teferruata girmeyeceğim hepsini biliyorsunuz, Ali Öz'e kadar bildirilmiş, 
Ali Öz şimdi uygun değil demiş, onlara da girmeyeceğim. Benim söylemek istediğim şey şu; 
Hamza Paşa dedi ki, mutlaka görev belgesi tanzim edilmesi lazımdı dedi, bu görev belgesi ben 
görevdeyken bana gelmiş olsaydı dedi ben gereğini yapardım, tamam doğru. Ne yapardı? Şimdi 
diyelim ki hemen bir senaryo çizelim ve diyelim ki Ali Öz dedi ki derhal işlem yapın, bu çok 
önemli bir şey, hemen görev sonuç belgeleri hazırlandı, haber kayıt formları hazırlandı, derhal 
bildirildi, nereye bildireceğiz, Jandarma Genel Komutanlığına. Jandarma Genel Komutanlığı ne 
yapacak, bakacak Hrant Dink nerede, İstanbul'da, hangi bölge, emniyet bölgesi jandarma bölgesi 
değil, emniyete bildirecek ama Emniyet Genel Müdürlüğü ama İstanbul Emniyeti çalışma 
sistemlerini bilmiyorum. Peki bu istihbaratı alan emniyet ne yapacak? Gülecek bize diyecek ki ben 
zaten 15 Ekim 2005'ten beri biliyorum bunu hatta 15 Şubat 2006'da da bana ihbar geldi ne olmuş 
yani diyecek. Ne yapacağız başka. Yani benim müvekkilim 2006 yılının Temmuz'unda almış 
olduğu bu istihbaratı değerlendirilmedi diye mi öldü Hrant Dink? Hayır. Peki benim müvekkilim 
adam öldürmekle nasıl suçlanır? Bana göre bunun hiçbir hukuksal izahı yok, hiçbir hukuksal 
mantığı yok. Evet Sayın Meslektaşımın  söylediği gibi, bu istihbaratın gereğini yapmadınız 
diyebilirsiniz, memuriyet görevini ihmal diyebilirsiniz, görevi kötüye kullanmak diyebilirsiniz, 
bana göre unsurları oluşmuyor. Çünkü 20 Ocak 2007 tarihinde yapılan işlemler yalan işlemler 
değil. Evet 6 ay evvelki bir istihbaratı 6 ay sonra kağıda dökmüşler ama yalan değil, içerisinde 
yalan olan hiçbir şey yok. Ha evrakta sahtekarlık da deyin hepsini kabul ediyorum. Nedir verilecek 
ceza? Görevi ihmalden 6 ay, evrakta sahtekarlıktan 2 yıl veya 3 yıl. Müvekkil 19 aydır tutuklu 
Sayın Başkan, Sayın Heyet. Ben hani avukatlar hep şöyle söyler efendim artık cezanın infazına 
geçildi, infaz boyutuna geldi falan, ben onu demeyeceğim. Çünkü şu anda benim müvekkilime 
görevi ihmalden ve evrakta sahtekarlıktan karar verseniz, karar verdiğiniz zaman meşruten 
tahliyeyi haketmiş durumda. Ben daha fazla sözü uzatmak istemiyorum, söylenecek çok şey var 
ama savunmamızda söyleyeceğiz, tahliyesini talep ediyorum, teşekkür ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, buyurun.
SANIK ALİ ÖZ SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti, Sayın Savcım. 

Ben 1978 yılında Kara Harp Okulundan Jandarma Subay olarak mezun oldum. Çeşitli birimlerde 
görev yaptıktan sonra...

MAHKEME BAŞKANI: Tekrara girmeden, savunmanızı yaptınız...
SANIK ALİ ÖZ: Yok zaten bir sayfalık savunmam var. Çeşitli birliklerde görev yaptıktan 

sonra 2009 yılında emekli oldum. Bu görevlerim içinde 2004-2007 yılları arasında Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığı görevim var. Ne okul hayatımda, ne görev içerisinde ne de emekli olduktan 
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sonra hiçbir örgütle ve yapılanmayla ilişkim, alakam ve irtibatım olmadı. Yakın aile çevremde, 
eşim ve çocuklarımda da herhangi bir örgütle, yapılanmayla ilgi ve alakası yoktur. Görev yaptığım 
sürenin 10 yılı terörle mücadele bölgesinde geçmiştir. Terörle mücadele esnasında yaralandım, 
daha sonra yaptığım görevler nedeniyle de örgütün hedefi haline geldim ve hedef şahıs 
durumundayım. 2016 yılına gelindiğinde 2007 yılında İstanbul ilinde meydana gelen gazeteci 
Hrant Dink'in öldürülmesi olayı FETÖ/PDY'nin ilk eylemi olduğu düşüncesiyle hakkımda 
yakalama kararı çıkartılmış, arandığımı duyunca da geldim Bodrum'dan hareketle İstanbul'a geldim 
ve İstanbul Emniyet Müdürlüğüne teslim oldum. Adalete güvenim nedeniyle de hiçbir kaçma 
düşüncem oluşmadı. Yapılan tahkikatlar sonucunda 15/08/2016 tarihinde mahkemeye çıkarıldım 
ve tutuklandım. Gazeteci Hrant Dink'in öldürülmesiyle ilgili olarak 2008 yılından bu yana dava 
devam etmektedir. Suçlamalar görevi ihmaldir, en son Yargıtay'da yapılan değerlendirme 
sonucunda evrakta sahtecilik de olabilir, bunun da incelenmesi talebiyle bozularak geri gelmiştir. 
Ben ne gazeteci Hrant Dink'i tanırım, ne nerede oturduğunu, ne nerede çalıştığını da bilirim. 
FETÖ/PDY örgütüyle irtibatta esas kabul edilen Bylock, Bank Asya, kurslar, dernekler, dersaneler, 
yabancı para, Digitürk üyeliğinden ayrılma, himmet gibi unsurların hiçbiri ile şahsım, eşim, 
çocuklarımın ve birinci derece aile yakınlarımın ilgisi ve alakası yoktur. Bu konuda hiçbir belge ve 
delil de yoktur. İl Jandarma Komutanlıklarında mutat olarak yapılan günlük toplantılarda 
söylendiği beyan edilen bir cümlelik söz için -ki Şube Müdürü söylediğini beyan etti- ben 
duymadım ve gündeme geldiğini de hatırlamıyorum, duymadım ben bu cümleyi. Hrant Dink'in 
Yasin Hayal tarafından öldürüleceği veyahut da ona benzer bir cümle söylenmiş ve ben o anda 
toplantılan kalkarak ayrılmışım. Bunun için çok ağır suçlamalara maruz kalıyorum. Hrant Dink'in 
öldürülmesi olayı geçmişte Ergenekon davasına bağlanmaya çalışıldı, olmadı daha sonra Balyoz 
davasına bağlanmaya çalışıldı, şimdi FETÖ/PDY eylemi olarak değerlendirilmekte. Ancak 
konunun ne olduğunu Yüce Mahkeme daha iyi bilmektedir. O dönemde Trabzon İl Jandarma 
Komutanı olmam suçlamalar için yeterli kabul edilmiştir. "Komutan her şeyi bilir, her şeyden 
haberi vardır" kanaati oluşturulmaya çalışılmıştır. Oysa İl Jandarma Komutanlıklarında şube 
müdürlerinin, istihbarat personelinin, saymanın herkesin yapacağı görev ve hangi belgeleri 
hazırlayacağı talimatlarla, yönergelerle belirtilmiş ve bu yönergeler de çalıştığı süre içerisinde o 
personele mutlak ve mutlak tebliğ edilmiştir, çünkü denetleme heyetlerinin en çok aradığı 
belgelerden birisi de odur. Bir önceki duruşma olan 4-5-7-8 Aralık 2017 tarihinde yapılan 
duruşmada araştırılması için karar alınan Coşkun İğci tarafından kullanılan telefonların benim 
telefonlarımla veyahut da makam telefonu olarak şahsıma verilen telefonlarla irtibatı var mı yok 
mu diye bir tespit istenmişti, bana 25/01/2018 tarihinde bir CD teslim edildi. Bu CD üzerinde 
Coşkun İğci'nin kullandığı telefonların telefon dökümleri vardır, ancak bu CD üzerinde Coşkun 
İğci tarafından kullanılan 537 455 18 48, 544 231 03 56, 546 804 30 77 numaralı telefonlarla 
şahsım ve ailem, çocuklarım tarafından kullanılan 505 625 58 25, 505 625 58 24, 505 560 34 34, 
532 301 62 00, 532 487 28 13 ve 532 658 66 07 numaralı telefonların hiçbir görüşme veya 
mesajlaşma kaydı yoktur. Ayrıca İl Jandarma Komutanlıkları makamlarına tahsis edilen ve 532 
415'le başlayan telefonlarla da hiçbir görüşme veya irtibat kaydı yoktur. Zaten bu telefonların eğer 
görüşmesi olursa karşısında Jandarma Genel Komutanlığı ibaresi çıkar. Coşkun İğci'nin, yaptığım 
CD'de incelemede Coşkun İğci tarafından kullanılan telefonların 532 ile başlayan hatlarla yapmış 
olduğu görüşmeler ağırlıklı yani büyük çoğunluğu Kavaklı Belediye Başkanlığına ait bir telefon, 
Bülent Tunç ve Zekai Kayhan'a ait telefonlardır. Şahsımın bu telefonlar ve Genel Komutanlığın 
telefonlarıyla ilgili herhangi bir irtibat ve bağlantı yoktur. Sayın Başkanım az önce Veysal Şahin 
bir beyanda bulundu, dedi ki, Alay Komutanı çağırdı. Şimdi bu konuda başta şahsım olmak üzere 
Şube Müdürü, Kısım Amiri, Tim Komutanı, Tim Komutan Yardımcısı veyahut da unsur elemanları 
hepimiz yargılanmaktayız. Komutan olarak benim ilk muhatabım Şube Müdürü'dür, hadi Şube 
Müdürü'nün olmadığı anda Kısım Amiri'dir, eğer bir emir vereceksem bunlara veririm. Bu 
konunun da takdir edilmesini arz ediyorum. 18 aydır tutukluyum. İfademi verdim, arandığımı 
duyunca kendi isteğimle gelerek teslim oldum, hiçbir örgütle ve yapılanmayla irtibatım yoktur. 
Olaydan bu yana 10 yıl geçti, emekli olmam nedeniyle delillere ulaşma veya engelleme imkanım 
yoktur, adresim belli, çağrıldığımda her zaman bugüne kadar olduğu gibi bundan sonra da istenilen 
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yere gelirim. Alakam olmayan suçlamalarla tutuklandığım kanaatindeyim. Tutuksuz yargılanmak 
veyahut da uygun göreceğiniz adli kontrol tedbirleriyle tahliye edilmemi talep ediyorum, arz 
ederim.

MAHKEME BAŞKANI: Sanık müdafiinden...
SANIK ALİ ÖZ MÜDAFİİ AV.VASFİ SEDAT KÜÇÜKYILMAZ SÖZ ALDI: Gerek 

müvekkilin az önce söylediği hususlar, gerekse az önceki meslektaşımızın belirttiği hususlara 
aynen katılıyoruz. Tekrar olmasın diye de bu konuları suskunlukla geçiriyorum. Şimdi müvekkilin 
gerçekten de yargılanmasına neden olan tek şey 2006 Ağustos ayında elde edilmiş bir istihbaratın 
kendisine iletildiği iddiasını ciddiye almayıp değerlendirmemesi. Fiil olarak tek fiil bu, eğer fiil 
doğru kabul edilecek olursa. Bunun dışında müvekkil bu eylem nedeniyle zaten hakkında, az önce 
meslektaşımızın anlattığı gibi Sulh Ceza, Asliye Ceza ve Trabzon Ağır Ceza Mahkemesinde 
yargılanmış ve dosya dosyamızla birleştirilmiştir. Bu fiilden daha sonra Hrant Dink davası, sanık 
hemen yakalandığı için İstanbul Özel Yetkili Mahkemesinde de Ogün Samast ve Yasin Hayaller 
yargılanmışlar, derecattan geçmiş bozulmuş halen devam ediyor bu dava, şimdi geçen 10 yıllık, 11 
yıllık yargılama süreci içerisinde müvekkile atfedilen herhangi bir ifade, onu zan altında bırakacak 
herhangi bir ifade delil de ortaya çıkmamıştır ama gel gör ki 15 Temmuz darbe girişiminden sonra 
savcılık bu eylemi FETÖ/PDY'nin ilk eylemi olarak nitelediği için de müvekkilin de bağlantısını 
bu şekilde kurarak FETÖ/PDY üyesidir diye de dava açmıştır. Şimdi müvekkil kendisi izah etti, 
yargılama 18 aydır tutuklu sürmekte, müvekkilin FETÖ/PDY örgütüyle hiçbir bağlantısı 
kurulamadı, bu konuda hiçbir delil, belge bir şey de yok. Zaten böyle bir şey olması da mümkün 
değil. Ali Öz'le FETÖ örgütünü bir arada düşünmek mümkün değil. Bütün bu hususları nazara 
aldığımızda 18 aylık tutukluluk ve kendisinin gelip teslim olması, delillerin bütünüyle toplanmış 
bulunması, sorgulamanın jandarma ayağının da tamamlanmış olması nedeniyle müvekkilin 
tahliyesine karar verilmesini talep ediyoruz.

MAHKEME BAŞKANI: Evet sıradan, buyurun.
SANIK ERCAN GÜN SÖZ ALDI: Tahliyemi talep ediyorum, saygılarımla.
MAHKEME BAŞKANI: Ercan Gün müdafii burada...
SANIK ERCAN GÜN MÜDAFİİ AV. ÖMER BAYRAKTAR SÖZ ALDI: Biz Sayın 

Başkanım öncelikle 31 Ocak 2018 tarihli bir tahliye dilekçesi verdik, bu dilekçemizi tekrar 
ediyoruz. Ben çok kısaca arz edeceğim dilekçemizde yazmış olduğumuz hususları. Şimdi öncelikle 
müvekkilimiz huzurunuzda son derece soyut bir iddiaya ilişkin olarak karşınızda, bu da kendisinin 
Hrant Dink katili Ogün Samast'ın Samsun'da yakalandığı an çekilen görüntülerin haberini yaptığına 
ilişkin, daha doğrusu bu haberi yayınladığı dolayısıyla huzurunuzda. Böylece bir, bu haberde 
jandarma üyelerini hedef alarak bir algı operasyonunun parçası olduğu kendisine iddia ediliyor, 
söyleniyor. Biz daha önce defalarca beyan ettik ancak tekrar beyan edeceğiz, farkındayız 
söyleyeceğimiz şeyler oldukça soyut nitelikte ancak bize yönelik iddia da soyut nitelikte bir iddia. 
Öncelikle söz konusu haber, haberi ilk yapan müvekkilimiz değil, haber daha evvel gazetelerde 
yayınlanan bir haber. Ogün Samast'ın görüntülerinin gazetelerde yayınlandığı haber, daha sonra 
bunun görüntülerine ulaşılıyor ve müvekkilimiz bunun haberini yapıyor. Bu yalnızca 
müvekkilimizin ulaştığı bir haber de değil, Ertuğrul Özkök gibi Türkiye'nin en çok tanınan 
gazetecilerinden birinin de ifade ettiği gibi kendisine de mesela ulaşmış olan bir haber. Bu haberi 
müvekkilimiz daha evvel emniyet muhabiri olmuş olması dolayısıyla haberin peşine düşüyor, 
haberi yapıyor. Algı operasyonu olduğu iddia edilen haber iki dakikalık bir haber, bu iki dakikalık 
haberle algı operasyonu yapıldığı söyleniyor. Haberde yalnızca jandarma karakolu ifadesi geçiyor, 
herhangi bir şekilde bir jandarma mensubu, bir emniyet mensubunun ismi hiçbir şekilde ifade 
edilmemiş, hiçbir şekilde hedef gösterilmemiş. Söz konusu haberin jandarma üzerine kurgulandığı 
söyleniyor, haber jandarma karakolunda çekildiği söyleniyor, daha sonraki bültende de bu hata 
düzeltiliyor. Sayın Hakimim algı; olmayan bir unsur, olmayan bir olay varmış gibi göstermek 
amacıyla yapılır, bunun için algı operasyonu yapılır. Hem jandarma üzerine kurgulandığı iddiasıyla 
bir algı operasyonunun parçası olduğu söyleniyor müvekkilimiz, şu an huzurunuzda bulunan 
sanıklar jandarma üyeleri yani o dönem samimi bir hata olarak nitelendirilen olay aslında 
bakarsanız bugün bir nevi gerçek çıkmış veya tartışılır nitelikte düşünülmüş, şu an karşınızda 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

  

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 02/02/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

jandarma üyeleri var. Müvekkilimizin şu anda huzurda olmasının tek nedeni kendisinin bir dönem 
Zaman Gazetesi çalışanı olması. Bunun dışında kendisine ilişkin iddia edilebilecek hiçbir suçlama 
bizce yok. Son olarak da Sayın Hakim, müvekkilimiz bu davada terör örgütüne yardım etme 
eylemi dolayısıyla yargılanıyor, ancak aynı şekilde kendisine ilişkin bir soruşturma var, bu 
soruşturmada da terör örgütü üyeliğinden kendisi hakkında tahkikat var ve buna ilişkin olarak da 
kendisi tutuklandı. Dolayısıyla daha hafif nitelikte bu suçlamaya ilişkin artık kendisinin Sayın 
Mahkemeniz tarafından artık tutuklu kalmasını gerektirecek bir hukuki menfaat de bulunmamaktır. 
Kendisi 18 aydan beridir tutukludur, dolayısıyla biz tahliyesini talep ediyoruz.

MAHKEME BAŞKANI: Ramazan Akyürek'ten beyanını...
SANIK RAMAZAN AKYÜREK SÖZ ALDI: 31 Ocak tarihli tahliye talebimdeki 

ifadelerimi tekrar ediyor, heyetinizce onların okunmuş olduğunu umuyorum. 36 aydır tutukluyum, 
tahliyemi talep ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Evet, sanık müdafii burada mı? Yok herhalde. Buyurun.
SANIK YAKUP KURTARAN SÖZ ALDI: Sayın Başkanım, Değerli hazırun. 

İddianameyle ilgili tüm hususları ben reddediyorum, kabul etmiyorum. Geçen celseden sonra bir 
CD verilmişti, bu CD ile ilgili bir kaç açıklamam olacak, daha sonra da tahliye talebimi sunacağım. 
Suç işlemek, örgüt kurmak, yönetmek suçlarını son karar mercii olarak temyiz incelemesi 
yapmakla görevli Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 26/10/2017 tarihli kararında, suç işlemek amacıyla 
örgüt kurmak ve yönetmek suçuyla ilgili şu değerlendirmeler yapılmıştır; "Örgüt üyesi; örgüt 
amacını benimseyen, örgütün hiyerarşik yapısına dahil olan ve bu suretle verilecek görevleri yerine 
getirmeye hazır olmak üzere, kendi iradesini örgüt iradesine terk eden kişidir, örgüt üyeliği örgüte 
katılmayı, bağlanmayı, örgüte hakim olan hiyerarşik gücün emrine girmeyi ifade etmektedir. Örgüt 
üyesi örgütle organik bağ kurup faaliyetlerine katılmalıdır. Organik bağ canlı, geçişken, etkin, faili 
emir ve talimat almaya, açıktan ve hiyerarşik konumunu tespit eden bağ olup üyeliğin en önemli 
unsurudur. Örgüte yardımda ve örgüt adına suç işlemede örgüt yöneticileri ve diğer mensuplarının 
emir ve talimatları da vardır ancak örgüt üyeliği belirlemede ayırt edici fark örgüt üyesinin örgüt 
hiyerarşisi dahilinde verilen her türlü emir ve talimatı sorgulamaksızın tamamen teslimiyet 
duygusuyla yerine getirmeye hazır olması ve öylece ifa etmesidir. Örgüte sadece sempati duymak 
ya da örgütün amaçlarını, değerlerini, ideolojisini benimsemek, buna ilişkin yayınlar okumak, 
bulundurmak, örgüt liderine saygı duymak gibi eylemler örgüt üyeliği için yeterli değildir. Silahlı 
örgüte üyelik suçunun oluşabilmesi için örgüte, örgütle organik bağ kurulması ve kural olarak 
süreklilik, çeşitlilik ve yoğunluk gerektiren eylem ve faaliyetlerin bulunması aranmaktadır. Örgüt 
üyesinin örgüte bilerek ve isteyerek katılması, katıldığı örgütün niteliğini ve amaçlarını bilmesi, 
onun bir parçası olmayı istemesi, katılma iradesinin devamlılık arz etmesi gerekir. Örgüte üye olan 
kimse bir örgüte girerken örgütün kanunun suç saydığı fiileri işlemek amacıyla kurulan bir örgüt 
olduğunu bilerek üye olmak kastı ve iradesiyle hareket etmelidir. Suç işlemek amacıyla kurulmuş 
örgüte üye olmak suçu için saikin suç işlemek amacı olması gerekir." Kısaca gidiyorum. Yargıtay 
16. Dairenin 24/04/2014, 2015/3, 2017/3 karar sayılı kararında; teknik özellikleri indirme ve 
kullanma yöntemi, kullanıcıları ve muhtevası itibariyle münhasıran FETÖ/PDY silahlı terör örgütü 
mensuplarının kullanması amacıyla oluşturulan ve münhasıran bu suç örgütü mensupları tarafından 
kullandığı tespit edilen Bylock iletişim sistemine bu özelliğini bilerek dahil olan ve bu sistemi bir 
çok kez kullananlar terör örgütü üyesi olarak kabul edileceği belirtilmiştir. Kararın devamında 
haberleşmenin kimlerle yapıldığı ve haberleşmenin içeriğinin tespiti mümkündür. Haberleşmenin 
kimlerle yapıldığı ve içeriğinin tespit edilmesi için yapının, terör örgütü yapısının içindeki 
konumunu tespit etmeye yarayacak bilgilerdir. Diğer bir deyişle kişinin örgüt hiyerarşisi 
içerisindeki konumu (yani örgüt üyesi ya da yöneticisi) tespit etmeye yarayacak bilgilerdir. Yine 
Yargıtay 16. Dairenin 2017/1443, 2017/4758 karar sayılı kararında; "Bylock iletişim sisteminde 
bağlantı tarihi, bağlantıyı yapan IP adresi, hangi tarihler arasında kaç kez bağlantı yapıldığı, 
haberleşmenin kimlerle yapıldığı ve haberleşmenin içeriğinin tespiti mümkündür" denmiştir. 
Yargıtay 16. Ceza Dairesinin 26/10/2017 tarihli yeni içtihatında ise; "Silahlı örgüte üyelik suçunun 
oluşabilmesi için örgütle organik bağ kurulması ve kural olarak süreklilik, çeşitlilik ve yoğunluk 
gerektiren eylem ve faaliyetlerin bulunması aranmaktadır. Örgüt üyesinin örgüte bilerek ve 
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isteyerek katılması, katıldığı örgütün niteliğini ve amaçlarını bilmesi, onun bir parçası olmayı 
istemesi, katılma iradesinin devamlılık arz etmesi gerekir. Örgüte üye olan kimse bir örgüte 
girerken örgütün kanunun suç saydığı fiilleri işlemek amacıyla kurulan bir örgüt olduğunu bilerek 
üye olmak kastı ve iradesiyle hareket etmelidir. Suç işlemek amacıyla kurulmuş örgüte üye olmak 
suçu için de saikin suçu işlemek amacı olması aranır." Bu kararla Yargıtay 16. Ceza Dairesi örgütle 
organik bağ kurarak hiyerarşisine dahil olduğu yönünde herhangi bir delil bulunmayan sanık 
hakkında verilen mahkumiyet hükmünü bozmuştur. Dairenin 24/04/2017 kararında Bylock 
kullanıcısı olmayı örgüt üyeliği için yeterli kabul ederken 14/07/2017 tarihli kararında Bylock 
iletişim içeriklerinin de tespiti için örgüt içindeki konumunun bilinebileceği belirtilmiştir. Dairenin 
26/10/2017 tarihli kararı ise "Silahlı örgüte üyelik suçunun oluşabilmesi için örgütle organik bağın 
kurulması ve kural olarak süreklilik, çeşitlilik ve yoğunluk gerektiren eylem ve faaliyetlerin 
bulunması aranmaktadır" şeklindeki değerlendirme ile örgütle organik bağ kurmayı yeterli 
görmemekte ayrıca süreklilik, çeşitlilik ve yoğunluk gerektiren eylem ve faaliyetlerin bulunması 
aranmaktadır. Dairenin bu kabulünden hareketle Bylock kullanıcısı olduğu iddiasıyla 
tutuklananların Bylock iletişim içeriklerinin tespit edilmeden süreklilik, çeşitlilik ve yoğunluk 
gerektiren eylem ve faaliyetleri tespit edilemeyeceği nazara alınarak Bylock kullanıcısı olmak 
iletişim içerikleri olmadan tek başına örgüt üyeliğinin delili kabul edilemeyecektir. Bununla 
beraber yine Anayasa Mahkememiz tarafından 20/06/2017 tarihinde vermiş olduğu kararla Bylock 
için 5 şart ön görmüştür. Bunlar; Bylock'un ilgili kişi tarafından kullanılıp kullanılmadığı, kullanım 
şekli, kullanım sıklığı, haberleşme yapılan kişilerin FETÖ/PDY içindeki konumu ve önemi ile 
haberleşmenin içeriği ile ilgili hususlardır. Bu 5 şarttan en önemlisi içeriktir. Görüldüğü üzere yani 
bana geçen celsede verilen CD'de de görüldüğü üzere hiçbir yerde içerik yoktur. Dolayısıyla bu 
rapor içerik olmadığı için delil olarak değerlendirilemez. Yine bir başka konu ise tarafıma verilen 
Bylock listelerinin hepsinde yani Şubat 2015'e kadar olan listelerde HTS Türkiye içerisinde yer 
vermektedir. Halbuki Bylock soruşturmalarının temelini oluşturan gizli ibareli MİT teknik raporu 
25. sayfasında belirtildiği üzere, 17 Kasım 2014 tarihinden sonra Bylock programına erişim sadece 
VPN ile yapılabilmektedir. Dolayısıyla Bylock programına bu tarihten sonra Türkiye'den doğrudan 
iletişim, erişim yapılamamaktadır. Ne var ki mahkemelere gelen BTK internet bağlantılı CGNAT 
iletişim sorgu sonuçları kayıtlarında 17 Kasım 2014 tarihinden sonra Bylock programına doğrudan 
erişim yapıldığına dair kayıtlar vardır. Bu durum BTK'nın hazırladığı internet bağlantı CGNAT 
iletişim sorgu sonuçları kayıtlarının sahteliğinin açık bir ispatıdır. Yine içeriklerle ilgili konu 
önemlidir. Daire kararı örgüt adına suç işlemeyenler için önemli bir karar olup örgüt için yani 
örgütün amacı ve faaliyetleri kapsamında suç işlediği isnat edilenleri ayrı değerlendirmek gerekir. 
Suç işlemek amacının tespiti örgüt adına suç işleyen veya teşebbüs eden için daha kolay olabilir 
fakat ortada örgütün amacı veya faaliyetleri kapsamında işlendiği iddia edilen suç yoksa faalin suç 
işleme amacına sahip olduğu nasıl anlaşılacaktır. Bununla ilgili, bununla beraber de birkaç talebim 
olacak. Yine kullanmış olduğum cep telefonumun sizin vermiş olduğunu CD'deki tarih aralıklarını 
da gözeterek yani 19/08/2014 - 20/02/2015 tarihleri arasında GSM şirketinde cep telefonu 
numaramın internet baz göstergeli HTS bilgilerini de yine BTK'dan talep ediyorum. Aynı şekilde 
Morbeyin yönlendirmesi tespitinin yapılabilmesi için bilirkişi raporuna gerekli olması sebebiyle 
BTK'dan tüm Bylock, iddia edilen dönemle ilgili yani az önce saydığım, verdiğim tarihle ilgili tüm 
internet HTS bilgilerinin yani CGNAT ve GPRS'ı da ayrıca talep ediyorum. Yine göndermiş 
olduğunuz Bylock listelerinde herhangi bir mesaj ya da herhangi bir yazışma içeriğine 
rastlayamadım, şayet varsa Bylock ile ilgili mesaj ya da yazışma türünden tüm içerikleri de talep 
ediyorum. Yine haberlerde mevcut olan bir takım programların içine Bylock IP'sine yönlendirme 
yaptıkları açıklaması da dikkate alındığında Bylock uygulamasında IP'nin gözükmesi kesin delil 
kuvvetini kaybetmiş olmakta ve şüpheli bir delil olduğu ortaya çıkmaktadır. Benim telefonumda da 
birçok ezan ve kıble programları vardı, yüklü idi. Dolayısıyla kendi iradem dışında yüklenmiş 
olabileceğini de düşünüyorum. Bu nedenle Morbeyin konusunda da telefonumun incelenebilmesi 
için bilirkişi talebinde bulunuyorum. Netice olarak tüm açıklanan hususlar ve özellikle Yargıtay 16. 
Ceza Dairesinin 26/10/2017 tarihli içtihadında FETÖ/PDY terör örgütü üyeliği hakkındaki yeni 
değerlendirmeleri, isnat edilen suçlamaya dayanak gösterilen kanıtların delil değeri, tutuklu kalınan 
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süre de nazara alınarak daha fazla mağduriyet oluşmaması amacıyla tutukluluk haline son verilerek 
tahliye kararı verilmesini talep ediyorum. Ayrıca diğer celselerde de belirttiğim gibi eşim MS 
hastasıdır yani Multipl Skleroz hastasıdır, tek başına hayatını idame ettiremeyecek durumdadır. 
Kendim ise 2013 yılından itibaren kalp hastası, 2015 yılından itibaren de troid kanseri hastasıyım. 
Bu durumları da gözönünde bulundurulmasını talep ediyorum. Adaletin vicdani yönünü ön planda 
tutarak sağlık sebepleriyle de ayrıca tahliyemi talep ediyorum. Bylock ile ilgili kesinlikle yine 
tekrar ediyorum; bu Bylock programını ben kullanmadım, bu programı telefonuma indirmedim ve 
böyle bir program da hatırlamıyorum. Cep telefonumun zaten Iphone olması sebebiyle telefonu 
dışarıdan Bylock yüklenemeyeceği ve Bylock'un Android telefonlar ile güncellenmesi sebebiyle 
benim kullandığım Iphone telefona Bylock yüklenemez, bu MİT raporunda da mevcut. Yine 
Bylock verilerinin elde edilmesinde mahkeme ya da hakim kararı olmaması nedeniyle bunlar delil 
olarak kabul edilemez. Dolayısıyla delil olmazsa cezalandırılma da olmaz, hakim kararı olmadan 
elde edilen bilgiler delil kabul edilemeyeceğinden Bylock suçlamasını kabul etmiyorum. Ayrıca 
yine Bylock bilgileri yani verileri delil değildir. Çünkü istihbari bilgi delil olamaz. Bilgi üzerinden 
Bylock suçlaması yapılamaz, delil hükmü yoktur, çünkü bilgidir. Ayrıca IP adresleri kişiye özel 
değildir, yani bir IP yüzlerce kişiye verilebilmektedir. 65000 kişiye dahi verilebiliyor bir IP adresi. 
Bu durum benim de başıma gelmiş olabilir, IP karışıklığı söz konusu olabilir. Yine toplamda, 
toparlarsak eşimin MS hastası olması, yine kendimin de kalp ve troid kanseri olmam nedeniyle bu 
hastalıklarımızın tahliye sebebi olabilmesi için, tahliye olabilmem için adli tıp merkezine de ayrıca 
sevkimi talep ediyorum. 2 Şubat 2018 yani bugün itibariyle 11 aydır tutukluyum, kaçacak hiçbir 
yerim yok, durumum da yok, yeni deliller de toplanmayacaktır, delilleri karartacak da konumda 
değilim, adresim bellidir, sabittir, adresim de kendi evimdir, bu sebeple özellikle ve özellikle sağlık 
sebepleriyle tahliyemi talep ediyorum, değil ise adli kontrol de olsa yine tahliye kararı verilmesini 
talep ediyorum, saygılarımla.

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun. Tutuksuz sanıklardan talebi olan var mı? Hacı Ömer, 
arkadaki...

SANIKLAR METİN BALTA, AHMET ÇETİNER, YAKUP KURTARAN ve 
MURAT BAYRAK MÜDAFİİ AV. FEYZA ERTÜRK SÖZ ALDI: (??? Mikrofona 
konuşulmadığından Anlaşılamadı 01:04:46) 

MAHKEME BAŞKANI: Siz müdafi misiniz? Buyurun, pardon.
SANIKLAR METİN BALTA, AHMET ÇETİNER, YAKUP KURTARAN ve 

MURAT BAYRAK MÜDAFİİ AV. FEYZA ERTÜRK: Müvekkillin şu zamana kadar tahliye 
olmamasının nedeni diğer Samsun'daki polisler ve jandarmaların tahliye olduğu gözönüne alınarak 
sadece Bylock şüphesi altında bulunması olduğu kanaatiyle sadece bunlarla alakalı geçen celse 
HTS ve CGNAT kayıtları gelmişti, bunların incelemesini yaptık ancak çok teknik ayrıntılar olduğu 
için bunlarla alakalı bilirkişi talebimiz devam ediyor, geçen celse de söylemiştik varsa eğer 
görüşme içeriklerinin gelmesini talep ediyoruz. Çünkü diğer FETÖ dosyalarında görüşme içerikleri 
gelen sanıklar oldu. Demek ki böyle bir teknoloji var, demek ki bu uygulama buna elveriyor, ancak 
müvekkile ait hiçbir görüşme içeriği dosyaya sunulmadı. 2000 kez, 2000 küsür kez girişi olduğu 
tespit edilmiş gelen CGNAT kaydına göre ama bunlarla alakalı ciddi çelişkiler var yani ya HTS 
raporunda ya da CGNAT raporunda çelişkiler var. Ayrıntılı değil ama biraz göz gezdirmekle dahi 
bulunabilecek çelişkiler. Şöyle; mesela 27 Eylül 2014 tarihi saat 18:35:12, aynı yani bu saat 
diliminde Bylock IP'sine bağlandığı görülüyor ama aynı şekilde yine 27 Eylül 2014 saat 18:36:55, 
kırk saniyelik  bir telefon görüşmesi var. Yani müvekkil Bylock'a giriş yaptığı sırada aynı zamanda 
telefonla da görüşüyor ki bu Bylock'un işte şifre girilmesi gereken, kullanıcı adı girilmesi gereken 
vesaire bir uygulama olduğu söyleniyor. 28 Eylül 2014 tarihinde 04/10/2014 tarihinde, 08/10/2014, 
19/10/2014, 24/10/2014 tarihinde bu şekilde çelişkileri ben kendi gözümle gördüm iki evrakı 
karşılaştırarak. Hatta 24/10/2014 tarihinde müvekkilin bazı CGNAT kaydına göre Altındağ 
görülürken HTS'de Çankaya görülüyor, arada 40 dakikalık bir mesafe var. İki yerde aynı anda 
bulunması mümkün değil. Bu çelişkilerin giderilmesini biz mahkemeden talep ediyoruz. 
Söylediğim gibi ya CGNAT kayıtlarında bir hata var ya HTS kayıtlarında bir hata var. Bu çelişkiler 
giderilmeden müvekkilin böyle bir ciddi suçlamayla, terör örgütü üyeliği suçlamasıyla 
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cezalandırılmasının mümkün olmadığı kanaatindeyiz. Yani Bylock eğer delil olarak kabul 
edilecekse bu çelişkilerin giderilmesi ve bilhassa görüşme içeriklerinin, ısrarla söyleyeceğiz, 
dosyaya gelmesi talebimiz var. Çünkü ancak bu görüşme içerikleri geldiğinde müvekkilin örgütün 
emir ve talimatlarına uygun bir eylem içerisinde bulunup bulunmadığı anlaşılabilir. Bunun 
haricinde hiç kimsenin kullandığı bir uygulamanın aleyhine delil olarak kullanılabileceği 
kanaatinde değiliz. Tutuklu kaldığı süre de gözönünde bulundurularak, şu saatten sonra 
tutukluluğunun bir güvenlik tedbirini çoktan aştığı gözönünde bulundurularak ve diğer sağlık 
sorunlarıyla alakalı da durum var, tahliyesini talep etmekteyiz. 

MAHKEME BAŞKANI: Tutuksuz sanıklardan talebi olan var mı? Buyurun.
SANIK AHMET FARUK AYDOĞDU SÖZ ALDI: Efendim ben Ahmet Faruk Aydoğdu. 

Bir önceki celsede savunmamı yapmıştım. Ben Ogün Samast isimli şahsın bu cinayeti işlemeden üç 
ay önce Pelitli Beldesinde karışmış olduğu yaralama olayına müdahale eden jandarma resmi 
ekibinden bir personelim efendim. Türk Silahlı Kuvvetlerinden kendi isteğimle istifa ettim, terhis 
belgemi de sundum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Daha önce söylemiştin bunları.
SANIK AHMET FARUK AYDOĞDU: Evet. 10 yıl boyunca efendim para biriktirdim 

pilotaj eğitimi alabilmek için ve birikimlerim sonucu okula kabul edildim, yalnız Sivil Havacılık 
Genel Müdürlüğünün çıkarmış olduğu bir yönetmelikten dolayı okulda dediler ki devam 
edemezsiniz eğitiminize ve benim sadece bu eğitimi alabilmem için yurt dışında bu eğitimi almam, 
tek çarem odur efendim. Kendim teslim oldum, evimde arama yapıldığı esnada Ankara'daydım, 
gelerek kendim teslim oldum. İddianame hazırlandığından beri bütün duruşmalara katıldım 
efendim bakılabilir bütün duruşmalarda varım. Ayrıca ailem burada hani kaçma gibi bir şüphem de 
yok şeyim de yoktur. 8 aylık bir eğitimim var efendim, bu eğitimi alabilmem için yurt dışı 
yasağımın kaldırılmasını talep ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, buyurum. Sizin var mı Hacı Ömer?
SANIK HACI ÖMER ÜNALIR SÖZ ALDI:  (??? Mikrofona konuşulmadığından 

Anlaşılamadı 01:09:32) 
MAHKEME BAŞKANI: Yok, evet. 
SANIK AHMET FARUK AYDOĞDU MÜDAFİİ AV. DÜNDAR KERİM KUTADGU 

SÖZ ALDI: Efendim müvekkilim zaten...
MAHKEME BAŞKANI: Mikrofona yakın konuşursanız.
SANIK AHMET FARUK AYDOĞDU MÜDAFİİ AV. DÜNDAR KERİM 

KUTADGU: Müvekkilim zaten gayet güzel açıkladı. Biz bugüne kadar hep kısa kısa 
dilekçelerimizde belirttik. Bizim mağduriyetimiz yurt dışı yasağıyla alakalı bir şeydir. 
Müvekkilimizin bu eğitimi alabilmesi için biriktirdiği para İLE kendine bir hayat kurabilmesi için 
yeni bir hayat kurabilmesi için bu eğitimi alması lazımdır. Bir önceki celsede Savcımız zaten 
mütalaasında belirtmişti, Mahkeme tarafından reddedilmişti, tekrardan efendim 
değerlendirilmesini, yurt dışı yasağının artık kaldırılmasını talep ediyoruz efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam.
SANIK AHMET FARUK AYDOĞDU MÜDAFİİ Av. DÜNDAR KERİM KUTADGU: 

Ayrıca Trabzon ekibinden dinlenilmeyen kişi de kalmamıştır zaten, müvekkilimizle alakalı bir 
durum da kalmamıştır.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Buyurun. SEGBİS'ten, diğer sanık müdafiilerinden var 
mı buradaki talebi olan, herhangi bir talebi olan? SEGBİS'ten el kaldıran Özkan Mumcu var 
herhalde?

SANIK ÖZKAN MUMCU SÖZ ALDI: Sesim geliyor mu Başkanım?
MAHKEME BAŞKANI: Geliyor.
SANIK ÖZKAN MUMCU: Başkanım yaklaşık 3 yıldır tutuklu bulunmaktayım. 

Bulunduğum süre neredeyse alabileceğim cezaya dönüşmüş durumda. Gerek Muş'ta, gerekse bir 
çok ilde hatta şu bizim 2016/32 Hrant Dink duruşmasında sanık olan benimle hemen hemen aynı 
suçlamalarla suçlanan Hamdi Egbatan Gümüşhane ilinde 6 yıl 3 ay ceza alıp tahliye edildiler 8-9 
aylık tutuklulukları gözönüne alınarak. 6 yıl 3 ay cezaevinde yatma süresi 3 yıl 7 ay Başkanım. 
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Yani bu duruşmanın da iki yıldır sürüyor olması, daha hatta sürecek gibi görünüyor olmasından 
dolayı ben tahliyemi talep ediyorum. Pazartesi günü açıklamalarımı yapmıştım Başkanım zaten 
diğer dosyayla ilgili savunmam da bu dosyada mevcuttur. Diğer hususları avukatım belirtecek. 
Yani daha ne kadar daha tutuklu kalmam gerekiyor bilemiyorum. Daha önceden de ben 
tutuklandım tahliye oldum, yurt dışı yasağı konuldu, ona rağmen duruşmalara katıldım, herhangi 
bir yere kaçacak durumum söz konusu değil. 3 yıldır zaten tutuklu bulunmuşum, tahliyemi talep 
ediyorum Başkanım.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, avukatına soralım, kendinizi tanıtarak.
SANIK ÖZKAN MUMCU MÜDAFİİ MEHMET KÜRŞAT GÜNDÜZ SÖZ ALDI: 

Başkanım bir kaç husus eklemek istiyorum, Sayın Savcım, Değerli Üyelerim...
MAHKEME BAŞKANI: Kendinizi tanıtırsanız, mikronu da yakın tutup.
SANIK ÖZKAN MUMCU MÜDAFİİ MEHMET KÜRŞAT GÜNDÜZ: Öncelikle 

müvekkilim belirtti, kendisi yaklaşık olarak 15 ay bu mahkemenin soruşturma sürecinde tutuklu 
olarak kaldı, ilk duruşmada serbest bırakıldı efendim. Kaldı ki zaten müvekkil ilk tutuklandığında 
da serbest... İlk tutuklama talebinde de serbest bırakılmıştı, itiraz üzerine tutuklanmıştı. Efendim 
şunu belirtmek istiyorum; bu davada müvekkil Trabzon Emniyetinde görevli iken Şubat, 2006 
Şubat ve Nisan'da çok gizli F4 ve F5 raporlarıyla Hrant Dink'e ses getirici eylem yapılacağını 
bildirmiş ve görevini yerine getirmiştir. Kaldı ki bu davada Emniyet teşkilatında yoğunlaşılan 
bölge İstanbul Emniyetidir, askeri ve jandarma teşkilatı içinde yoğunlaşılan bölge ise Trabzon'dur. 
Müvekkil bu noktanın hiçbirinde yer almamaktadır. Yani müvekkil Trabzon'daki emniyette 
görevlidir, görevini yerine getirmiştir. Peki şimdi bu konuya neden girdim efendim bunu belirtmek 
istiyorum. Az önce sanıklardan biri de belirtti, önce Balyoz'la sonra işte Ergenekon'la daha sonra 
FETÖ ile ilişkilendirildi. Şimdi müvekkilin hakkında devam eden, Muş'ta devam eden davayla bu 
dava birleştirildi. Zaten birleştirilme gerekçesinin sebebi de, Yargıtay'da da belirtilmiştir, bağlantı 
vardır, irtibat vardır, o irtibat şudur denildi; işte burada Bylock şüphesi ile dava açılmıştır, burada 
ise FETÖ yapılanmasından şüphelendirildiği için. Şimdi efendim burada ciddi bir çelişki çıkıyor 
ortaya; eğer müvekkil bu yapının içinde ise, eğer gerçekten FETÖ'nün içinde ise neden Hrant Dink 
olayında yer almamıştır yani görevini yerine getirmiştir. Hrant Dink'e yönelik yani ses getirici 
eylem yapıldığından ne anlarız efendim? Öldürülecek, saldırıya uğrayacak, falan falan falan.. 
Görevini yerine getirmiş, ha demek ki müvekkil Hrant Dink olayında iddia edilen FETÖ 
yapılanmasının içinde değildir çünkü hiçbir şekilde bir şeyi karartmamış, kaçmamış, görevini 
tastamam yapmış ve F4, F5 raporuyla bildirmiştir. Şimdi geliyoruz efendim Muş'taki davaya. 
Muş'taki davada da Kakao Talk kalıntıları vardır. Efendim çok ilginç bir şeydir bu bakınız 11480 
kişi yaklaşık olarak bir, bir buçuk ay önce devlet adeta pardon demiştir efendim ya kusura 
bakmayın biz yanlış yaptık, şimdi efendim 11480 kişi bir başlangıçtır bunun devamı gelecektir. 
Neden gelecektir? NAT sistemi diye bir sistem vardır efendim NAT sistemi şudur; sizin teknik 
olarak bütün elektronik cihazlara yani web bağlantısı kurabilen bütün elektronik cihazlara ayrı ayrı 
IP atamanız olanaksızdır. Bu yüzden operatör şirketleri NAT sistemini kullanmaktadır, NAT 
sistemi de şudur; bir ana IP vardır bu IP'den bütün elektronik cihazlara, tablet olur, telefon olur, 
bilgisayar olur, hepsine ayrı ayrı IP atar. Şimdi bu olanaksızlık nedeniyle operatör şirketleri, ki 
özellikle AVEA, neden AVEA, çünkü AVEA bir dönem birçok polise, memura, öğretmene 
ücretsiz, uygun olanaklarla hat dağıttı, sadece vergileri içeren. Burada yoğunlaşmaktadır ki 
AVEA'nın sisteminde bir IP'den 15 kişiye, 15 aboneye NAT sistemi IP dağıtmaktadır. Bu şuna 
benzer efendim; düşünün ki bir şehrin şebeke suyunu sağlayan bir baraj var bu barajdan ana hat 
çekersiniz bir şehre o şehirden şehirdeki mahallelere ayrı ayrı çekersiniz, mahallerden sokaklara, 
caddelere, sokaklara, sokaklardan evlere. AVEA'ya bu sorulmuştur efendim, bu internetten artık 
ulaşabileceğimiz bilgiler yani böyle şey değil gizli bilgiler değildir efendim. AVEA'ya soruluyor 
deniliyor ki ya işte bize IP'leri tespit et, AVEA diyor ki ben diyor size sokaklara kadar çektiğim 
hattı, farzı muhal söylüyorum, sokaklara kadar çektiğim hattın kodunu söylerim ama ayrı ayrı eve 
dağıttığım hatları ben bilmiyorum onları söyleyemem. Böyle olunca ne oluyor efendim, o sokaktan 
şebeke suyu alan herkes o sokaktaki bütün evdeki herkes şüpheli sayılıyor efendim. Şimdi denildi 
ki Morbeyin denildi ondan sonra Eagle denildi, Tango denildi, Kakao Talk denildi efendim 
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bunların hepsi yönlendirici yazılımlardır, yönlendirici uygulamalardır. Bunun dışında efendim 
benim size özellikle bir konuyu da izah etmem gerekiyor bakınız bu Türkiye'de ilk defa ceza alan 
Hacker'dır bu efendim...

MAHKEME BAŞKANI: Mikrofona konuşursanız.
SANIK ÖZKAN MUMCU MÜDAFİİ MEHMET KÜRŞAT GÜNDÜZ: İlk defa ceza 

alan Hacker'dir, Tamer Şahin. Tamer Şahin zamanında mahkemeye çıkıyor efendim yargılanıyor, 
mahkeme bile şaşırıyor diyor hani siz bunu nasıl yaptınız. 1997'de olup 99'da biten bir yargılama 
yanlış hatırlamıyorsam. Tamer Şahin de Mahkeme Heyetine aynen şunu söylüyor; "En güvenli 
sistem fişi çekin sistemidir" efendim bunu sunmak istiyorum ben. Bunun dışında efendim şuna da 
değinmek istiyorum bu çok önemli bir haberdir, Sayın Savcım özellikle rica ediyorum şunun 
okunmasını istiyorum; burada Fetullahçı terör örgütünün bütün elektronik dijital sistemini kontrol 
eden bir şahsın Türkiye'den nasıl kaçtığına dair Polonya'ya ve sırf bu işin elebaşlarının üzerindeki 
şüpheyi dağıtıp onlara kaçmaları için zaman kazandırmak için ne şekilde memura işte esnafa, 
askere, ona, buna bu sistemin yönlendirildiğinin çok ciddi bir kanıtıdır efendim. Bu maalesef 
sadece bir yayın organında geçmiştir, başka organda geçmiyor. Çok çok ciddi bilgiler içeriyor. 
Onun dışında efendim, müvekkilimin hiçbir şekilde bu terör örgütünün ne bir kurumunda, ne bir 
kuruluşunda, sivil toplum örgütünde hiçbir yerde adı dahi geçmemektedir. Finans kuruluşuna da 
yazı yazılmıştır, maliye birimlerine de yazı yazılmıştır, hiçbir yerde, hiçbir bankada bu finans 
kuruluşunda adı dahi geçmemektedir. Sadece işte Bylock şüphesi vardır, kalıntılar vardır. Efendim 
bakınız 15 ay orada tutuklu kaldı, hemen hemen 15 aydır da bu 31 Ağustos 2016'da tutuklandı 
efendim 31. aya girdik. Yani müvekkilim kendisi de belirtti, eğer bu suçtan yargılanıp ceza alsa 3 
yılla 9 yıl arası ceza verilir efendim cezalar verilmeye başlandı. Yani yatarı zaten bu kadar yani 
buradan tutuklama denilen bu tedbir artık ceza infaz rejimine ve yöntemine çevrilmiştir. O yüzden 
efendim fazla da uzatmak istemiyorum, son olarak altını çizerek vurguluyorum; yarın bir gün 
tekrar bir on bin kişi daha işte biz hata yaptık pardon kusura bakmayın denilip bırakıldığında 
efendim bir sürü insan boşandı, yuvalar yıkıldı, bir sürü insan boşandı, bazılarının çocukları 
yetiştirme yurduna verildi, karı koca tutuklandılar, hayatları mahvedildi, insanların psikolojisi 
çöktü ve bakın samimiyetle söylüyorum duygu sömürüsü yapmıyorum, bu insanlardan anne babası 
kalp krizi geçirip ölenler oldu. Peki efendim biz  nasıl geri çevireceğiz yani bu mağduriyetleri ne 
yapalım da geriye çevirelim, düzeltelim. Kanun hükmünde kararname çıktı iadeye ilişkin ki benim 
Muş'taki müvekkilimden bir tanesi iade edildi, iki hafta önce göreve başladı efendim Muş'ta. Ben 
size şunu söylemek istiyorum, bu mağduriyetler nasıl giderilecek KHK'ya hüküm konuldu denildi 
ki hiçbir şekilde tazminat talep edilemez. Efendim benim diyecek bir şeyim yoktur, müvekkilimin 
tahliyesini talep ediyorum, saygılarımla.

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun, evet, Hamza Celepoğlu'yla devam edelim.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU SÖZ ALDI: Sayın Başkan sesim geliyor mu?
MAHKEME BAŞKANI: Geliyor evet.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Ben öncelikle bana gönderdiğiniz MASAK raporuyla 

ilgili detaylı bir metin hazırlayıp size sunmuştum, Heyetinize sunmuştum. Onunla ilgili birkaç şey 
söyleyeceğim akabinde pek bir anlam ifade etmeyecek ama tutuklulukla ilgili birkaç şey 
paylaşacağım. Üç MASAK raporu var şu an elimde, bir tanesi 2015, herhangi bir bilgi belge yok 
deniyor, bir tanesi 2016 şahsımın 15 Temmuz Darbe davasından dolayı tutuklandığımı yazıyor. O 
tarihte ben yaklaşık 8 aydır hapisteyim. En son sizin gönderdiğiniz MASAK raporu benim 
imamlarla ilgili bir soruşturmada adım geçtiği söyleniyor. Dolayısıyla birbirinden farklı üç rapor 
ama ikinci ve üçüncü rapordaki iddialar birbirine benzer. Ben iddialara girmeyeceğim, detaylı size 
belgelerini sundum, muhtemelen bakmışsınızdır. Ortaya şu çıktı; benim bütün parasal hareketlerim 
banka sistemi üzerinden yapılıyor. Ödemelerim, kira gelirlerim hepsi banka üzerinden, gizli saklısı 
yok. Şahsımın ve aile bireylerimin FETÖ ile ilişkisini ortaya koyacak hiçbir fiili belge yok o 
MASAK raporunda. Herhangi bir sivil toplum kuruluşuna üye değilim, şirkette hissedar değilim, 
Bank Asya ile ilgili herhangi bir işlemim yok, yurt dışında hesabım ve param yok yani milyon 
dolarlarım yok yurt dışında. Peki isnat edilen şey ne? İsnat edilen şu; hayatın olağan akışı 
çerçevesinde kira alışverişiniz, avukatınız gibi herkese açık olan bu bankacılık sistemi üzerinden 
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yaptığım işlemler işlemdeki açıklamalar yok sayılarak, işlem diyor ki; Haziran ayı kira ödemesi, 
MASAK raporunu hazırlayan kişi diyor ki; şu tarihler arasında şu kadar para almıştır, bakınız bu 
çok art niyetli bir yaklaşım. Sonra para gönderiyorsunuz, gönderen şahsa ulaştırılması diyor bu 
orada yer almıyor. Yani açık, net ifadeler MASAK raporu hazırlanırken yok sayılarak, gizlenerek 
suç algısı oluşturulmaya çalışılmıştır. Ne diyor, benim kiracım bana 3 yıl boyunca para gönderiyor, 
bundan 4 yıl önce benim kiracım bir şirketten 3.000 TL para almış, o şirketin ikinci ortağı FETÖ 
hakkında soruşturma yapılıyormuş, ya bu ne kadar absürt bir yaklaşımdır. Sayın Başkan şu anda 
Türkiye'de 50.000 kişi FETÖ'den tutuklu, 150.000 kişi hakkında işlem yapılıyor. Bu soruşturmayı 
yapan, raporu hazırlayan kişi dahil oradaki herkesin bu mantıkla yapılacak bir araştırmada bundan 
daha çok veriye ulaşılır. Bu açık bir şekilde masumiyet karinesi ihlalidir, bunu özellikle 
belirtiyorum. Herkese bu çerçevede hazırlanacak bir raporda suç isnat etmek çok kolaydır. 
Tutukluluk değerlendirmesine gelince Başkanım, İddia Makamımız yine benim ve herkesin 
tutukluluk halinin devamını talep etti, gerekçeler sunarak. Bırakın tutuklu kalmayı sanık olarak, 
sanık olarak da demiyorum, tanık olarak benim bu davadaki yerimin hukuki bir delilinin belgesini, 
bilgisini, beyanını, suç şüphesini lütfen bana söyler misiniz veya lütfen karara yazar mısınız? Bakın 
tutuklu demiyorum, sanık da demiyorum, tanık olarak dahil birçok evraka vakıf oldunuz, dava 
dosyasını inceliyorsunuz ama lütfen bana bir mantıklı, şu gerekçeyle senin tanık olarak 
çerçevesinde (anlaşılmadı 01:25:05) bir cümleyi lütfen kararınızda yazınız veya en azından bana 
söyleyiniz. Sürekli ifade ettim, çok değerli hukukçularsınız, hukukta objektif değerlendirmenin ilk 
adımı kim diye değil nasıl diye sormaktır.  Onun için adalet heykelindeki o bayanın gözü kapalıdır. 
Kim olduğunu bilmeden adil tartsın diye. Bakıyorum işte 15 ay oldu bu dava ve yargılandığım 
diğer davalara, maalesef meçhul listenin üzerinden oluşturulan (??? Anlaşılamadı 1:25:48) hedef 
gösterilerek bu dava dahi yürütülmeye çalışılıyor ve meçhul listeler üzerinden devlet büyüklerimiz, 
devlet makamlarımız ve siz adli makamlarınız yanlış yönlendiriliyorsunuz. Karanlık dehlizlerde 
hazırlanan raporlar bunlar. Bu raporlar araştırmaya tabi tutulmadan devletin makamlarına 
sunuluyor, devletin makamlarına sunuluyor ve bu raporlar esas alınarak basında haberlere (??? 
Anlaşılamadı 1:26:21). İşte benim bu davaya monte edildiğim, 4 Mayıs 2016 tarihli Akşam 
Gazetesinin haberi, birazdan değineceğim. Gazete haberleri (??? Anlaşılamadı 1:26:33) delil olarak 
görünüyor...

MAHKEME BAŞKANI: Savunma değil de tahliye talebine veya diğer taleplerinize 
ilişkin, savunmanızı zaten yapacaksınız.

SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Hayır, ben yaptım savunmamı zaten, detaylı savunmamı 
sizinle eskiden paylaşmıştım. ...İddianameye dayanak oluşturuluyor. Sayın Başkan geçen celsede 
siz de oradaydınız, üyeydiniz, sanık Metin Yıldız'ın savunması esnasında sunulan belgeler, 
beyanlar, SEGBİS kayıtları, gerçeği ortaya çıkarttı. Hiçbir bilgi, belge olmadan varsayımlar 
üzerinden, benim şahsım da dahil olmak üzere isim olarak size bunu aktardı. Tüm jandarma 
generalleri ve jandarma albayların yüzde sekseninin FETÖ'cü diye emniyetteki bir müdür 
yardımcısı vasıtasıyla devletin bütün makamlarına iletilmiş. Yani FETÖ'cü olmak bu kadar kolay. 
FETÖ'cü olarak devlet makamlarında, devlet büyükleri nezdinde itibarsızlaştırılmak Sayın Başkan 
bu kadar kolay. Suçların (??? Anlaşılmadı 01:27:37) hedef gösterilmek bu kadar kolay. Bu herkes 
için olabilir ama ortada herhangi bir delil, bilgi, belge yok. O zamanki ifade ettiğim konu hukuk 
rayına oturduğu anda,  (anlaşılmadı 01:27:51) mahşerde hesabı muhakkak sorulacaktır. Bu nedenle 
ben adı geçen Ali Baştürk'ün yani benim ismimi alıp devletin kademelerine ileten Ali Baştürk'ün 
huzurda dinlenmesini talep ediyorum tanık olarak. Sormam gereken birçok şey var, hangi 
gerekçelerle ben FETÖ'cü yapılmışım onu bilmek istiyorum. Sayın Başkanım, 1 yıldır dava devam 
ediyor, benim şahsım üzerinden 15 ay oldu. Birçok tanığı dinlediniz, belgeye vakıf oldunuz ve 
Genel Komutanlık size (??? Anlaşılamadı 01:28:23) sayfa evrak gönderdi. Emniyet ve jandarma 
istihbarat yapılanması birbirinden farklıdır. Trabzon-İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat 
personelinin amiri değilim, çünkü iddianamede bunlar geçiyor. İddia edilen tarihlerde dil 
kursundayım, yurt dışında kurstayım. Olayla ilgili Jandarma Genel Komutanlığına ait herhangi bir 
bildirim yok. İDAM Amiri yani İstihbarat Değerlendirme Analiz Merkezinin görevleri bellidir. 
İstihbarat Değerlendirme (anlaşılmadı 01:28:57) arasında bir irtibat yoktur. Özetle; olmayan bir 
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bilginin, yetkisi olmayan bana, olmayan yazışma metniyle, Türkiye'de olmayan bana sunulduğu 
gerekçesiyle tutukluyum ve ilginç tarafı her seferinde bu tutukluluklar devam ettiriliyor. Onun için, 
kumpas çöktü Sayın Başkan, kumpas neydi? Hamza Celepoğlu yargılanıyor, Hamza Celepoğlu bu 
meçhul liste üzerinden hedef haline getirildi ve 4 Mayıs 2016 Akşam Gazetesi size sunmuştum, 
Celepoğlu'nun Askerleri  dediler, manşet yaptılar beni. Sözde işte geçen celse bıraktığınız İstanbul 
İstihbarat personelini, iyi oldu, onların sayısını vererek o tarihte Hamza Celepoğlu İstihbarat Daire 
Başkanlığında Albay rütbesinde önemli bir görevdeydi diyor, kurguluydu. Peki bu kurguyu ne teyit 
etti? Bu kurguyu, geçen celsede paylaşmıştım, 2. Sulh Ceza Mahkemesi 24/08/2016 tarihli sorgu 
tutanağı, Sorgu Hakimimiz Durmuş Karaçali, beni MİT tırları davasında tutuklayan Sulh Ceza 
Hakimidir. Metin Yıldız'a soruyor, Yavuz Karakaya'yı tanır mısın, tanımam diyor, Muharrem 
Demirkale'yi, onu da okuldan,  bir samimiyetim yok diyor. Bakın burası ilginç, Hamza 
Celepoğlu'yla... Cevabı şu; Hamza Celepoğlu'yla hiç çalışmadım, adını bilirim. Sulh Hakimimiz 
şunu söylüyor; "Şey miydi, Engin Dinç miydi emniyetteki karşılığı?"

SANIK METİN YILDIZ SÖZ ALDI: Sayın Hakimim bu her duruşmada (??? Mikrofona 
konuşulmadığından devamı anlaşılamadı 01:30:54)

MAHKEME BAŞKANI: Dur, bir saniye...
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Sizinle ilgili değil. Beni Engin Dinç'in İDAM Amiri 

olarak karşılığı görüyor Sulh Ceza Hakimi. 
MAHKEME BAŞKANI: Onları savunmanızda yaparsınız, biz tahliye talebi alıyoruz veya 

başka talepleriniz varsa onları alalım, çünkü başkaları da bekliyor.
SANIK HAMZA CELEPOĞLU: Özetle bu davada olmamı gerektirecek herhangi bir 

bilgi, belge, bırakın tutuklu olarak, bırakın sanık olarak, tanık olarak yok. Ama ilginç olanı İddia 
Makamı dahil tüm mahkeme heyeti herhangi bir şerh koymadan bu (anlaşılmadı 01:31:34) 
ortadayken aynı şekilde tutukluluk halimin devamına karar verilmesini ben bu meçhul listelerin bu 
davaya bir yansıması olarak görüyorum. Tüm bu nedenlerle mülkün de temeli olan, herkesin 
ihtiyacı olan adalete olan saygımı kaybetmeme adına, sürekli tutuklu bırakılmamı sadece kendime 
olan saygımı kaybetmeme adına, tutuklulukla ilgili herhangi bir talepte bulunmuyorum. Sadece 
şunu ifade etmek istiyorum bir insan olarak;  çok daha yakın bir zaman, daha dün kadar, adalet 
terazisinin bu hassas kesesinin ayarını bozanlar, bu ayarını bozdukları kefede şu anda tartılıyorlar. 
Ben bozulmuş ayarı tamir edin demiyorum, bu bozulmuş ayarı bozmayın diyorum ve bir Latin 
atasözüyle ifade ediyorum. "Bırakın dünya yıkılsın ama adalet yerini bulsun" Teşekkür ediyorum. 

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, bir ara verelim, öğleden sonra devam edelim. Saat 2 
gibi, 2'de hazır olursa herkes.

SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:40 itibariyle ara verildi. 
Sanıklar Yusuf Bozca ve Emre Cingöz müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU ile sanık 

Şükrü Yıldız müdafii Av. Nebi DOĞAN'ın geldikleri görüldü, yerlerine alındılar. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:25 itibariyle devam olundu. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet, SEGBİS'te söz vermediğimiz Muharrem Demirkale var 

herhalde, talebiniz varsa alalım. Biz savunmayı alacağız zaten tahliye talebi.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE SÖZ ALDI:  (??? Anlaşılamadı 00:18) efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Bir de sesinizi, yaklaşarak konuşursanız mikrofona sesiniz 

biraz şey geliyor.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şu anda geliyor mu?
MAHKEME BAŞKANI: Şu an net geliyor evet şu an net.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam, Mahkeme Heyetiniz başta olmak üzere 

herkese saygı ve selamlarımı sunuyorum orada. Efendim ben çok kısa konuşacağım. "Doğru 
zannedilen yanlışların yanında çok hakikatler yetim kaldı" demiş şair. Ben şahsen söylemem 
gereken herşeyi bu zamana kadar söyledim. (Anlaşılmadı 00:00:54) çalıştırıyorlar. (??? 
Anlaşılamadı 00:00:51) suçluyorlar.  İstanbul Jandarmanın bu menfur cinayetle hiçbir ilgisi 
olmadığı meydandadır ve mahkemenizin buna inandığını ve bildiğini biliyorum. Kanuna kanunu 
mu şikayet edelim, adaleti adalete mi şikayet edelim, kimi kime şikayet edelim efendim. Hukukun 
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bittiği yerde işimiz Allah'a kalmış, ben de sebep olanları Allah'a havale ediyorum. Son olarak da 
şunu söylemek isterim; böyle alçak ve namertçe bir cinayette ismim geçtiği için zul duyuyorum. 
Halen televizyon haberlerinde ismim bu namussuz cinayetle anılıyor. Bu beni ilgilendiriyor, ben 
mahkemenizi ne kadar ilgilendirdiğini bilmiyorum, ben ve ailem bundan çok ciddi şekilde rencide 
olmaya devam ediyor. Son olarak da işlemediğim bir suçtan dolayı af ve tahliye talebim yoktur, 
ben adaletin tecellisini bekliyorum, başka da bir sözüm yoktur, teşekkür ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Eskişehir size bağlanalım.
SANIK ŞÜKRÜ YILDIZ SÖZ ALDI: Sayın Başkanım ben bu davadan tutuklu değilim.
MAHKEME BAŞKANI: Biz  yine talebiniz var mı diye soralım.
SANIK ŞÜKRÜ YILDIZ: Yok Başkanım, yoktur sağ olun.
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Yavuz Karakaya evet sizi dinliyoruz.
SANIK YAVUZ KARAKAYA SÖZ ALDI: Sayın Başkanım ve Değerli Üyeler. Esasa 

ilişkin savunmamı henüz yapmadım. Cezaevinin kısıtlı imkanları sebebiyle gönderilen CD'leri 
fırsat bulup inceledikçe dehşete düştüğüm bazı hususlarla karşı karşıya kaldım. Sadece bu noktada 
dikkatinizi çekmek istiyorum, esasa dayalı savunmamı zaten daha sonra vereceğim. Hrant Dink 
cinayeti ile ilgili sürmekte olan davaya yıllar sonra yani 9 yıl sonra cinayet faili Ogün Samast'ın 
25/01/2015 tarihinde Hrant Dik cinayetinin önlenmesi konusunda ihmali bulunan kamu görevlileri 
ile ilgili yürütülen soruşturma kapsamında vermiş olduğu ifadeye eklemiş olduğu, cinayet günü 
kendisini takip eden bazı şahısları ve siyah renkli bir Renault aracı farkettiğini ve bunu cinayetin 
azmettiricisi Yasin Hayal'e ankesörlü telefondan arayarak durumu bildirdiğini, onun da kendisine 
"Merak etme onlar bizden" demesi üzerine, gidip cinayeti bu takip ekibi gözetimi altında işlediğini, 
cinayet sonrası Samsun ilinde yakalanıp emniyete götürüldüğünde ise burada Samsun Jandarma 
görevlileri kendisine cinayet öncesi takip eden şahısları Yasin Hayal'e bildirmek için beklediği 
ankesörlü telefonun önündeki çekmiş oldukları görüntüsünü izlettikleri, şeklinde ifadesinde beyan 
etmiştir. Bunun üzerine, kabaca anlatacak olursam kısa geçeceğim, iddia makamı cinayet öncesi 
Dink cinayetiyle ilgili istihbari bilgi alan Trabzon Jandarma İstihbarat personelinin İstanbul'a farklı 
bir cinayet sanığını yakalamak için gelmesi üzerinden, İstanbul İl Jandarma İstihbarat  görevlisi 
birçok personeli irtibatlamaya çalışmış, İstanbul İl Jandarma İstihbarat personelinin çektiği iddia 
edilen Ogün Samast'ın takibi görüntüleri üzerinden de Samsun Jandarma personeli 
irtibatlandırılmaya çalışılmıştır. Bu kapsamda, ben şahsımla ilgili iddialarla ilgili olarak, cinayet 
faili Ogün Samast'ın Samsun'da jandarma tarafından kendisine izlettirildiği iddia edilen görüntüler 
yoktur efendim yani fiziken böyle bir görüntü elde veya adli emanette de yoktur, bu görüntüleri, 
içlerinde şahsımın da olduğu İstanbul Jandarma İstihbarat personelinin çektiği iddia edilmektedir. 
Yani fiziken böyle bir şey yoktur. Bu konuyla ilgili İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi geçmiş 
celselerde Samsun Jandarma personelini yani Birol Ustaoğlu'yla Murat Bayrak'ı tahliye etmiştir. 
Tahliye gerekçesine de Ogün Samast'ın tüm dosya safahatında çelişkili ve subjektif beyanından 
başka bir emare olmadığını belirtmiştir. Görüldüğü gibi görüntüleri fiziken mevcut olmayan bir 
iddia üzerine kurgulanan bir iddia mahkemeniz tarafından da tensip edilmemiştir. Fiziken ortada 
olmayan ancak varmış gibi kurgulanan, bunun için de başka bir kurgu görüntüye ihtiyaç olan 
soruşturma dosyasında TEM görevlileri tarafından olay günü ve saati, olay mahallinde Saray 
Kumaşçılık ve Akbank ATM güvenlik kamerası görüntüleri üzerinden yaptıkları sözde çalışma 
sonucu, sözde diyorum altını çiziyorum bunun, bu çalışmayı yapan polislerin de efendim buraya 
gelip bu çalışmayı nasıl gerçekleştirdiklerini arz etmelerini talep ediyorum efendim. Cinayet faili 
Ogün Samast'ı cinayet öncesi, anı ve sonrası adım adım takip eden ekip 15/07/2016 tarihinde 
hazırlanan görüntü, inceleme, çözümleme tespit tutanağı ile İstanbul İl Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlisi 6 adet subay, astsubay ve uzman jandarmayı katalogtan seçer 
gibi, sözde şak diye tespit etmişlerdir. Hatta bu polis tutanağında ilginç olan bu polis tutanağı adli 
bir evraktır efendim. X4-X5-X6-X9-X10 numara verilen şahıslar için üzerilerinde üniforma ya da 
yakalarında kimlik kartı takılı olmadığı halde kimliği "Tespit edilemeyen İstanbul İl Jandarma 
personeli" demişlerdir. Efendim benim 32 yılım, 32 yıllık jandarma personeliyim,  20 yıldır da 
istihbarat birimlerinde çalışmaktayım, böyle bir vesika olamaz, resmi bir evrak olamaz, böyle bir 
ifade olamaz efendim. Hatta bir adım daha öne giderek X11 numarası verilen şüpheliye güvenlik 
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kamera görüntülerinden bakıp, "Emekli askeri personel veya FETÖ mensubu sivil şahıs" 
diyebilmişlerdir efendim. TEM görevlileri,  İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube 
görevlilerinden Uzman Çavuş Yusuf Bozca'ya 01/08/2016 tarihinde tam bu tutanaktan 20 gün 
sonra efendim yaklaşık, baskı ve cebir ile, bunu Yusuf Bozca kendisi ifade etmiştir, görüntü, 
inceleme, çözümleme tespit tutanağında bulunan X2-X7-X8 ve X13 numaralı şahısların İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şubede görevli, daha önce TEM görevlilerince neye göre 
yapıldığı belli olmayan tutanaktaki şüphelilerle eşleştirici, "Andırıyor" efendim sadece "Andırıyor" 
beyanı kullandırılmıştır efendim. Ancak Yusuf Bozca adli makamlara ve mahkeme huzurunda 
efendim ifadesinin TEM görevlileri tarafından çarpıtıldığı, kendisinin kimseyi teşhis etmediğini 
söylemesi üzerine mahkemeniz tarafından görüntüler Adli Tıp Kurumuna gönderilmiştir. Adli Tıp 
Kurumuna gönderilen şüpheli şahıs görüntülerine ait rapor gelmiş ve sanıkların lehine 
değerlendirerek diğer delillerle birlikte cinayet öncesi, anı ve sonrası adım adım Ogün Samast'ı ve 
Hrant Dink'i takip ettiği iddia edilen İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube personelinin 
benim dışımda tamamı mahkemeniz tarafından tahliye edilmiş edilmiştir efendim. Sonuç ve talep; 
Trabzon İl Jandarma Komutanlığı personeli üzerinden başlatılarak İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı personeline, oradan da Samsun  İl Jandarma personeline uzatılmak istenilen kurgu 
bizzat mahkemeniz tarafından verilen tahliye kararlarıyla çökertilmiştir efendim. Cinayet tarihinde, 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube personeli olmam dışında, hiçbir illiyet bağımın 
bulunmadığı ve ben bu İstanbul İl Jandarma Komutanlığında da bir astsubayım efendim unsur 
komutanıyım unsur, bu olayda aleyhimde ne somut bir delil ne de bir ifade bulunmaktadır. Sırf 15 
Temmuz davasında yargılanmam nedeniyle bu davaya eklendim efendim, renklendirilmek 
amacıyla, bu davaya renklendirilmek bir algı adına eklendim ve bu 15 Temmuz davasında da 8.000 
asker yargılanmaktadır efendim malumunuz. İddia Makamı 15 Temmuz iddianamesinde bile 
geçmeyen şahsımla ilgili böyle bir ifade yok efendim. Kendi kıtama, birliğime çağrılmışım, 
gitmişim ondan sonra da irademiz dışında olaylarda mahsur kalmışız, ondan sonra da polise 
sığınmışım, bütün işin özeti bu, ancak Sayın Savcım nereden şey yaptıysa daha ben şu anda 
mahkemeye çıkmadım, savunmamı vermedim efendim. Darbeciler safında yer aldığım ve silahlı 
çatışma sonucu ele geçirildiğim şeklinde çok ironik bir değerlendirmeye ve iddiaya yer vermiştir. 
Açıkça bu iddia ne masumiyet karinesiyle, ne de insafla, ne vicdanla uyuşacak bir şey değildir, 
iddia değildir. Şahsım haksız yere lekelenmiştir ve iftiradır efendim. Dink cinayeti 
iddianamesindeki kurgu, yorum, değerlendirmelerden öteye gitmeyen iddialar yargılanmakta 
olduğum 15 Temmuz davasında lehime verilecek kararı da etkileyebilecektir efendim, takdir 
edersiniz. Aynı iddialarla suçlandığım İstanbul İl Jandarma personelinin tamamı tahliye edilmiştir. 
15 aydır devam eden uzun tutukluluk süresi cezaya dönüşmüştür, takdir edersiniz efendim. Delil 
karartma, kaçma durumum zaten yoktur, zaten 15 Temmuz davasıyla ilgili tutukluyum, sabit 
ikametgahım ve maddi ve manevi  bana ihtiyacı olan bir ailem vardır vicdanınıza sunuyorum, 
tahliyemi talep ediyorum, arz ederim efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, sanık müdafilerinden söz vermediğimiz talebi olan var 
mı? Tamam.

KATILANLAR VEKİLİ HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Biz müdahil taraf 
olarak bir beyanda daha bulanacağız. 

MAHKEME BAŞKANI:  Tamam buyurun. 
KATILANLAR VEKİLİ HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sabahki oturumda dönemin 

Trabzon İl Jandarma Komutanlığının görevlilerinin bir kısmını tanık olarak dinlenmesini talep 
etmiştik. Nazmi Tamer de orada Başçavuş olarak görev yapanlardan biridir. Bildirdiğimiz 
tanıkların yanı sıra Nazmi Tamer'in de dinlenmesine dönük karar oluşturulmasını talep etmekteyiz. 
Bir de İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ile Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığı 
tarafından bir kısım evrak dava dosyasına gönderilmiştir, bunları da inceleyeceğiz ve belki 
ilerleyen celselerde bu konuyla ilgili yeni taleplerde de bulunabiliriz, bu hususu da bilgilerinize 
sunarız.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam, o zaman biz tutukluluk durumu ve ara kararlar için bir 
ara verelim.
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SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:39 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
1-Sesli ve görüntülü kayıtlarının yazılı metin haline getirilmesi için bilirkişiye tevdiine, bu 

husustaki takip ve kontrolün sağlanması hususunda Mahkememiz üye hâkimlerinden Hâkim Mesut 
DÜZGÜN'ün görevlendirilmesine,

2-Sanıklar Ali Fuat Yılmazer, Ramazan Akyürek ve Özkan Mumcu'nun üzerlerine atılı 
suçların vasıf ve mahiyeti, mevcut delil durumu, buna göre tutuklu sanıklar yönünden "dosya 
içerisinde bulunan F3, F4, F5 raporları ve bu raporların içerikleri, maktul yönünden tehdit 
atmosferi oluştuğuna dair tanık anlatımları, maktulün yargılandığı dosyalar, yargılama sırasında 
meydana gelen olaylar, sanıkların suç tarihi ve öncesindeki konumları, görevleri, müfettişler 
tarafından düzenlenen tevdi raporları, Mülkiye Müfettişleri, Başbakanlık Teftiş Kurulu Başkanlığı 
ve Devlet Denetleme Kurulu tarafından düzenlenen raporlar, diğer sanıkların tutuklu sanıklarla 
ilgili anlatımları, dosyada daha önce İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesince verilen karar, Yargıtay 
ilâmı içeriği, Mahkemece Yargıtay bozma ilâmına uyulması, TEM Şube Müdürlüğü raporları, 
Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığının cevabi yazıları ve kayıtları, 16/02/2008 
tarihli Levent Yarımel ve Durmuş Demirbaş isimli polis başmüfettişlerinin yazısı ve içeriği, log 
kayıtları, 17/01/2007 tarihli Yasin Hayal'in takip edildiğine dair rapor, Bylock programı 
kullanımına dair gelen yazı cevapları (Sanıklar Ramazan Akyürek ve Özkan Mumcu yönünden), 
tanık anlatımları, Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğündeki sunucunun arızalandığına dair tutanak 
ve buna ilişkin kayıtların silindiğinin iddia edilmesi" kapsamında kuvvetli suç şüphesinin varlığını 
gösteren somut kanıtlar bulunması, sanıklara atılı suçlardan silahlı terör örgütü kurmak ve 
yönetmek, silahlı terör örgütüne üye olmak, tasarlayarak adam öldürme suçlarının tutuklama 
nedenlerinin yasal karine olarak varsayıldığı 5271 sayılı CMK'nın 100/3-a, 2, 11 alt bendinde 
sayılan katalog suçlardan oluşu, sanıklara atılı suçların kanunda öngörülen cezalarının alt ve üst 
sınırlarının kaçma kuşkusunu somutlaştırması, eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da dikkate 
alındığında suçlarının sübutu halinde sanıklara verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik tedbiri ile 
tutuklama tedbirinin ölçülü oluşu, yüklenen bir kısım suçların ağır cezalık işlerden oluşu, 
sürdürülen tutuklama tedbirinin orantılı oluşu, tutuklama koşullarında değişiklik bulunmaması, 
tüm bu nedenlerle sanıklar üzerinde adli kontrol hükümleri ile yeterli ve etkili hukuksal denetim 
sağlanamayacak oluşu hususlarına nazaran adı geçen sanıkların CMK'nın 100 ve devamı maddeleri 
uyarınca TUTUKLULUK HALLERİNİN DEVAMINA,

Mevcut delil durumu, iletişim kayıtları, güvenlik kamerası kayıtları, kolluk görevlilerince 
düzenlenen HTS kayıtları ve görüntü kayıtlarına ilişkin tespit tutanakları, Trabzon İl Jandarma 
Komutanlığının 05/05/2016 tarihli yazısı ekinde gönderilen 20/01/2007 tarihli ihbar evrakı ve 
görev sonuç raporu, Trabzon İl Jandarma Komutanlığı ve İstanbul İl Jandarma Komutanlığına ait 
personel ve araç görevlendirilmesine dair kayıtlar Samsun İl Jandarma Komutanlığı ve Samsun İl 
Emniyet Müdürlüğünün personel görevlendirmesine dair kayıtları, 20/01/2007 tarihli görev sonuç 
raporu, BYLOCK kullanımına dair tespit yazısı (Sanıklar Yakup Kurtaran ve Ercan Gün 
yönünden), Feza Gazetecilik AŞ. kayıtları (Ercan Gün), tanık anlatımları ve sanık savunmaları 
itibariyle kuvvetli suç şüphesinin varlığını gösterir olguların bulunması, sanıkların üzerilerine atılı 
suçların tutuklama nedenlerinin yasal karine olarak varsayıldığı suçlardan oluşu, sanıklara 
yüklenen suçların kanunda öngörülen cezalarının alt ve üst sınırlarının kaçma kuşkusunu 
somutlaştırması, yüklenen eylemlerin niteliği ve yoğunluğu da dikkate alındığında suçlarının 
sübutu halinde sanıklara verilmesi muhtemel ceza veya güvenlik tedbiri ile tutuklama tedbirinin 
ölçülü oluşu, yüklenen bir kısım suçların ağır cezalık işlerden oluşu,  sürdürülen tutuklama 
tedbirinin orantılı oluşu, tutuklama koşullarında değişiklik bulunmaması, tüm bu nedenlerle 
sanıklar üzerinde adli kontrol hükümleri ile yeterli ve etkili hukuksal denetim sağlanamayacak 
oluşu hususlarına nazaran CMK 100 ve devamı maddeleri gereğince sanıklar Ali ÖZ, Ercan 
GÜN, Hamza CELEPOĞLU, Metin YILDIZ, Muharrem DEMİRKALE, Okan ŞİMŞEK, 
Veysal ŞAHİN, Yakup KURTARAN ve Yavuz KARAKAYA'nın  TUTUKLULUK 
HALLERİNİN DEVAMINA, 
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-TAHLİYE TALEPLERİNİN REDDİNE,
-Tutukluluğun devamına yönelik kararlara, kararı öğrendikleri tarihten itibaren 7 gün 

içerisinde Mahkememize iletilmek üzere dilekçe vererek veya tutanağa geçirilmek kaydıyla ceza 
infaz kurumu müdürüne beyanda bulunmak suretiyle İSTANBUL 15. AĞIR CEZA 
MAHKEMESİ nezdinde itiraz edilebileceğine,  

-Sanıkların duruşma gün, saati ve yerinde belirtilen duruşma salonunda hazır 
bulundurulmaları için müzekkere yazılmasına,

3-Sanık Şükrü YILDIZ'ın SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi 
için Eskişehir H Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na, Sanık Hamza 
CELEPOĞLU'nun SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi için Sincan 2 
Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na, sanık Özkan MUMCU'nun 
SEGBİS aracılığıyla duruşma gün ve saatinde hazır edilmesi için Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumu'na müzekkere yazılmasına,

4-Sanıklar Ahmet İskender, Coşgun Çakar, Yunus Yazar, Ömer Faruk Kartın, Serkan 
Şahan, Mehmet Akif Yılmaz, Yılmaz Angın, Adem Yavuz Arslan, Ekrem Dumanlı, Halil 
İbrahim Koca, Mehmetfaruk Mercan, Metin Canbay ve  Zekeriya Öz haklarındaki yakalama 
emirlerinin devamına, infazlarının beklenilmesine,

5-Tensip tutanağı (8) numaralı ara kararıyla tanık olarak dinleneceği hususunun sanık 
savunmalarının alınmasından sonra değerlendirileceği belirtilen Engin Yılmaz'ın tanık olarak 
dinlenilmesi  hususunun bilahare değerlendirilmesine,

6-Sanık Celalettin Cerrah müdafisi tarafından tanık olarak dinlenilmeleri talep edilen 
Abdulkadir Aksu, Beşir Atalay ve Aykut Cengiz Engin'in dinlenilmeleri hususunun, tanık 
oldukları belirtilen hususlara ilişkin diğer tanık beyanları alındıktan sonra değerlendirilmesine,

7-Yakup Kürşat Yılmaz'ın tanık olarak dinlenilmesi hususunun bilahare 
değerlendirilmesine,

8-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun kovuşturmanın genişletilmesi taleplerine 
ilişkin olarak; 28/10/2016 tarihli dilekçenin "A" harfi ile adlandırılan kısmında yer alan taleplerinin 
 bilahare değerlendirilmesine,

9-Sanıklar Fetullah GÜLEN ve Niyazi MALKOÇ hakkındaki gıyabi tutukluluk 
kararlarının devamına, 

10-Sanıklar Fetullah Gülen ve Niyazi Malkoç ile ilgili olarak Adalet Bakanlığı Uluslararası 
Hukuk ve Dış İlişkiler Genel Müdürlüğü marifetiyle ABD ve Almanya Yetkili Adli Makamları 
nezdinde yapılan iade süreçlerinin ikmalinin beklenilmesine, 

11-Sanık Ali Fuat Yılmazer'in Akif İkbal'in tanık olarak dinlenilmesi talebinin bilahare 
değerlendirilmesine,

12-Katılanlar vekili Av. Hakan Bakırcıoğlu'nun Ergun Güngör, Hüseyin Kubilay Günay, 
Özel Yılmaz, Handan Selçuk, Serdar Yücel, Fuat Kömürcü, Mustafa Kuraş, Mustafa İlhan, 
Sebahattin Artun, Fikri Yalman, İsmail Hakkı Günay, Ahmet Gökçınar'ın ve 02/02/2018 tarihli 
celsede dinlenmesini talep ettiği Ali Oğuz Çağlar, Uğur Erdoğan, Nazmi Tamer, Hasan Gözalan, 
Recep Koçpınar'ın tanık olarak dinlenilmelerine yönelik talebinin bilahare değerlendirilmesine, 
Gökhan Arslan ve Hüsamettin Polat'ın daha önce tanık olarak dinlenmelerine karar verildiğinden 
bu konuda karar verilmesine yer olmadığına,

13-Bir kısım sanıkların ve müdafilerinin bildirdikleri tanıkların dinlenilmesi hususunun 
sanık savunmaları alındıktan sonra değerlendirilmesine, 

14-Sanık Ercan Gün'ün kıdem tazminatının hesaplanması için bilirkişi görevlendirmesi, 
Feza Gazetecilik tarafından sanığa 02/02/2007 tarihinde 8897,40 TL bedelli ödeme ile 09/03/2007 
tarihli 389,98 TL bedelli ödemelere ilişkin belgelerin ilgili kurumdan istenmesi taleplerinin 
bilahare değerlendirilmesine, 

15-64, 65, 66 ve 67. celselerde okunan delil mahiyetindeki belgelerin tutuklu sanıklara 
TEBLİĞİNE,

16-Sanıklar Cevat Eser ve Ünsal Gürel müdafii Av. Zeynep Özhan'ın, sanık Cevat Eser'in 
irtibatlı olduğu 10 adet uluslararası numaranın kimler adına kayıtlı olduğu ve iddia olunan suçla 
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ilişkilerinin ne olduğu yönünde araştırma yapılması talebinin bilahare değerlendirilmesine, 
17-48.celse (14.12) numaralı ara kararı gereğince Adli Tıp Kurumunca düzenlenen raporda 

bahsi geçen açılmadığı belirtilen video kaydının ve Intellex Player isimli oynatıcının kurulum 
dosyasının Adli Tıp Kurumuna gönderilerek rapor düzenlenmesi için yazılan yazı cevabının 
beklenilmesine, 

 18-Bir kısım sanık müdafi ve katılanlar vekilinin, sanık Ogün Samast'ın yakalanmasına 
ilişkin tüm evrakların temini talebinin bilahare değerlendirilmesine, 

19-Önümüzdeki celselerde sanıklar Muharrem Demirkale,  Yavuz Karakaya, Adnan Acar, 
Ali Barış Sevindik, Bekir Yokuş, Ecevit Emir, Emre Cingöz, Hacı Şefik Şimşek, Metehan Kadir 
Yıldırım, Mikdat Özbek,  Musa Yıldırım, Mustafa Küçük, Rahmi Özer, Şeref Ateş ve Yusuf 
Bozca'nın savunmalarının sorgularının yapılmasına, 

Sincan 1 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda bulunan sanık Muharrem Demirkale ile 
Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda bulunan sanık Yavuz Karakaya'nın sorguları 
yapılmak üzere Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna geçici olarak nakilleri için ilgili cezaevi 
müdürlüklerine yazı yazılmasına, 

20-Ercan Gün'e, avukatına veya yakınına teslim edilemeyen İMAJ A'nın sanık müdafine 
teslimi talebinin bilahare değerlendirilmesine,

21-Sanık Ali Fuat Yılmazer'in talebine istinaden Fikri Yalman'ın ifadesinde beyan ettiği, 
Samsun İstihbarat Şube Müdürlüğünce EGM İstihbarat Daire Başkanlığına yazdığı, ekinde Ogün 
Samast'ın yakalanması sırasında İstihbarat Şube tarafından çekilen video görüntüleri ve diğer 
bilgi/belgelerin bulunduğu yazının bir örneğinin İstihbarat Daire Başkanlığından istenerek tarafına 
gönderilmesi talebinin bilahere değerlendirilmesine,

22-Sanık Ercan Gün ile ilgili dosyamıza gönderilen evraklar ışığında sanığın kullandığı 
belirtilen 0535 838 31 38 ve 0530 931 15 57 numaralı GSM hatları ile Bylock programı kullanılıp 
kullanılmadığı, telefon hatlarının kimler adına kayıtlı olduğu hususlarının araştırılması, Bylock 
programı kullanılmış ise ilk tespit tarihlerinin Mahkememize bildirilmesi için İstanbul Emniyet 
Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazının 
TEKİDİNE,

23-Sanıkların FETÖ/PDY yapılanması kapsamında olan dernek veya sendika üyeliklerinin 
bulunup bulunmadığı hususlarının araştırılarak mahkememize bildirilmesi için Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığına yazılan yazının TEKİDİNE,

24-Bylock kullanıcısı olduğu belirtilen sanıkların program üzerinden yapmış oldukları 
konuşma/yazışma içeriklerinin bulunup bulunmadığının araştırılarak mahkememize bildirilmesi 
için İstanbul  Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazının 
TEKİDİNE,

25-Sanık Metin Yıldız ve müdafii ile sanık Hamza Celepoğlu'nun, Ali Baştürk'ün tanık 
olarak dinlenmesi hususunun sanık savunmaları alındıktan sonra değerlendirilmesine, 

26-63.celse 32.1 numaralı ara kararı gereğince, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
görevlileri tarafından imza ve paraf edilen '24.02.2006 tarihli' evrakın 24.02.2006 tarihinde 
yapıldığı iddia edilen tahkikat sonucu düzenlenip düzenlenmemiş olduğunun tespiti amacı ile 
Bahadır Tekin’in kullandığı 505 373 71 85 – 505 410 87 20 numaralı hatlar ile Özcan Özkan’ın 
kullandığı 505 211 31 45 numaralı hattın 24.02.2006 tarihleri arasına ait HTS kayıtlarının 
çıkartılarak gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazılan ve gereği için 
AVEA İletişim Hizmetleri A.Ş.'ye gönderildiği bildirilen yazılan yazının TEKİDİNE, 

27-63. celse 32.2.1 numaralı ara kararı gereğince; Fırat [Hrant] Dink ve/veya Agos 
Gazetesi ile igili oluşturulan, elde edilen tüm bilgi ve belgelerin, arşiv kayıtlarının gönderilmesi 
için İstanbul İl Jandarma Komutanlığına yazılan yazının TEKİDİNE, 

28-63. celse 32.2.2 numaralı ara kararı gereğince; Fırat [Hrant] Dink ile ilgili iletişimin 
tespiti talebinde bulunulup bulunulmadığı, bulunulmuş ise bu talebin hangi tarih veya tarihlerde ve 
hangi gerekçe ile yapıldığı, iletişiminin tespitine yönelik karar veya kararlar var ise bu hususlar ile 
ilgili tüm belgelerin suretinin gönderilmesi için İstanbul İl Jandarma Komutanlığına yazılan yazının 
TEKİDİNE,
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29-63. celse 32.3.2 numaralı ara kararı gereğince, 13/09/2005-31/12/2008 tarihleri 
arasında sanık Ali Öz'e tahsis edilmiş telefon hattı olup olmadığının araştırılarak var ise 
numaraların mahkememize bildirilmesi için Jandarma Genel Komutanlığına yazılan ve gereği için 
Personel ve MEBS Başkanlıklarına gönderildiği bildirilen yazının TEKİDİNE, yazı cevabına göre 
işlem yapılmasına,

Yazı cevabı geldiğinde İstanbul Emniyet Müdürlüğüne yazı yazılarak katılan vekilinin 
talebi doğrultusunda sanık Ali Öz ile ilgili HTS Tespit ve Değerlendirme raporu düzenlenmesinin 
istenmesine,

30-63. celse 32.4 numaralı ara kararı gereğince; Yasin Hayal ve Hrant Dink ile ilgili 
23/01/2003 tarihinden itibaren oluşturulan tüm bilgi, belge ve arşiv kayıtlarının, İDP programına 
girilen özet bilgilerin İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü, İstanbul Terörle Mücadele Şube 
Müdürlüğü ve diğer tüm Şube Müdürlükleri kayıtlarının tetkiki ile eksiksiz olarak gönderilmesi 
için İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne yazılan yazılan ve gereği için İstanbul'daki tüm Şube 
Müdürlükleri ile İlçe Emniyet Müdürlüklerine gönderildiği bildirilen yazı cevabının 
beklenilmesine,

31-Sanık Ali Öz hakkında özellikle Trabzon İl Jandarma Komutanı olarak görev yaptığı 
dönem içerisinde ve görev yaptığı yerlerde idari tahkikat yapılıp yapılmadığının araştırılarak, idari 
tahkikat yapılmış ise; tanzim edilen idari tahkikat raporlarının onaylı suretlerinin gönderilmesi için 
Jandarma Genel Komutanlığına yazılan yazının TEKİDİNE,

32-Sanık Yavuz Karakaya'ya 60, 61, 62 ve 63. celselerde gelen evrakların tebliği için 
Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna yazılan yazının TEKİDİNE,

33-Sanıklar Adem Yavuz Arslan ve Halil İbrahim Koca'nın haklarındaki kovuşturmanın 
sonuçsuz kalmasını sağlamak amacıyla yurt dışında bulundukları ve bu nedenle kendilerine 
ulaşılamadığı anlaşıldığından CMK'nın 248/5 ve CMK'nın 100. maddeleri gereğince gıyaben 
TUTUKLANMALARINA,

-Sanıklar hakkında yeteri kadar gıyabi tutuklama müzekkeresi düzenlenmesine,
-Sanıklar hakkında kırmızı bülten çıkarılmasına,
-Sanık Adem Yavuz Arslan'ın Amerika Birleşik Devletleri, sanık Halil ibrahim Koca'nın 

İngiltere'den iadesi prosedürüne esas olmak üzere Adalet Bakanlığı Uluslararası Hukuk ve Dış 
İlişkiler Genel Müdürlüğü ile yazışma yapılmasına,

34-Sanıklar Ahmet Faruk Aydoğdu, Adem Sarıgöl ve Ünsal Gürel'in adli kontrol 
taleplerinin kaldırılması taleplerinin REDDİNE,

35-Sanık Bekir Yokuş müdafinin talebinin kabulü ile sanık Bekir Yokuş'un Mahkememizce 
istenildiği takdirde duruşmada hazır olması kaydıyla duruşmalardan VARESTE 
TUTULMASINA, 

36-Sanık Mehmet Uçar'ın Bylock HTS kayıtlarını incelemesi için 4 saati geçmemek üzere 
bilgisayar kullanım imkanı sağlanmasına yönelik cezaevine yazı yazılmasına, 

37-Sanık Yakup Kurtaran'ın talebinin kabulü ile dosya içerisinde bulunan 
19/08/2014-20/02/2015 tarihlerini içerir telefon HTS kayıtlarının CD ortamında tebliği için yazı 
yazılmasına,

38-Sanık Yakup Kurtaran müdafii Av. Feyza Ertürk'ün Bylock ve telefon HTS kayıtlarında 
çelişki olduğunu iddia etmiş olmakla, benzer hususta Mahkememizin 2015/281 esas sayılı 
dosyasında bulunan AVEA İletişim Hizmetleri A.Ş'den gelen cevabi yazının bir örneğinin bu 
dosya arasına alınmasına ve yazının Bylock kullanıcısı olduğu bildirilen sanıklara tebliğine,

39-Sanıklar Yusuf Bozca ile Emre Cingöz arasında dosya kapsamında menfaat çatışması 
söz konusu olabileceğinden Av. Hüseyin Çobanoğlu'na hangi sanığın müdafiliğini tercih ettiğini 
mahkememize bildirmesi konusunda kendisine önümüzdeki duruşmaya kadar süre verilmesine,  

40-Sanık Tamer Bülent Demirel, hakkındaki davanın tefrik edilerek Ankara 4. ACM'nin 
2015/208 esas sayılı dosyasıyla birleştirilmesini talep etmiş ise de, dosyalar arasında hukuki ve fiili 
irtibat olduğuna ilişkin herhangi bir bilgi olmadığından talebin REDDİNE,

41-Sanık Yakup Kurtaran, sağlık sebepleri nedeniyle tahliyesini talep etmiş olmakla, 
talebine dayanak olan sağlık sorunlarına ilişkin raporları mahkememize göndermesine, raporlar 
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gönderildiğinde sanığın talebinin tekrar değerlendirilmesine, bu aşamada sanığın tutuklu 
bulunduğu ceza infaz kurumuna müzekkere yazılarak sağlık durumu hakkında hassasiyet 
gösterilmesinin istenmesine, 

42-Sanık Ali Fuat Yılmazer hakkında Ankara 2. Ağır Ceza Mahkemesinin 2018/585 esas 
sayılı dosyasının mahkememiz dosyasıyla birleştirilmesine karar verilmiş ise de, birleştirme 
konusunda mahkememizden muvafakat sorulmadığı, Ankara 2. Ağır Ceza Mahkemesinin 2018/585 
esas sayılı dosyasında sanık Ali Fuat Yılmazer'e atfedilen eylemlerin yasa dışı FETÖ/PDY 
örgütünün yöneticiliği, Seferberlik Tetkik Kurulu Ankara Bölge Başkanlığında görev yapan 
müştekiler hakkında iddia edilen Ergenekon Terör Örgütü üyesi oldukları iddiasıyla 5397 sayılı 
Kanunun 1.maddesi uyarınca önleme dinlemesi ve teknik araçlarla izleme kararı talep edilmesi, 
talep yazısında müştekilerin görev yerlerinin gizlenmesi, telefon numaralarının denetime imkan 
verecek şekilde açıkça yazılmayıp IMEI numarası üzerinden talep edilmesi, bir kısım müştekilerin 
isimlerinin farklı yazılması, müştekilerin dinlenmesi ve teknik araçlarla izlenmesi olduğu, bu 
suretle haberleşme gizliliğinin ve özel hayatın gizliliğinin ihlal edildiği, ayrıca devlet güvenliği 
veya iç veya dış siyasi yararları bakımından niteliği itibariyle gizli kalması gereken bilgilerin askeri 
casusluk amacıyla temin edilmesi olduğu, sanığın mahkememiz dosyasına konu iddianamede; 
maktul Hrant Dink'in 19/01/2007 tarihinde yasa dışı FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün amaçları 
doğrultusunda örgüt mensubu kamu görevlilerinin bilgisi dahilinde tasarlayarak öldürülmesi, silahlı 
terör örgütü yöneticiliği, görevi kötüye kullanma, resmi belgeyi yok etme ve gizleme suçlarından 
yargılandığı anlaşılmakla,

Mahkememiz dosyasıyla Ankara 2. Ağır Ceza Mahkemesinin 2018/585 esas sayılı dosyası 
arasında, birleştirilmelerini gerektirir fiili ve hukuki irtibatın bulunmadığı, mahkememiz dosyasının 
gelmiş olduğu aşama itibariyle bu dosyayla birleştirilmesinin yargılamaya bir katkı sağlamayacağı 
gibi yargılamayı nedensiz yere uzatacağı, davaların birlikte yürütülmesinde herhangi bir zorunluluk 
ve hukuki yarar olmadığı anlaşılmakla dosyanın Ankara 2. Ağır Ceza Mahkemesine İADESİNE, 

43-Sanık Hamza Celepoğlu'na müdafii tayini için yazılan yazı cevabının beklenilmesine, 
44-Sanık Onur Karakaya müdafii Av. Tolga Yurdakul, Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii 

Av. B. Burçe Avcı, bir kısım sanıklar müdafii Av. Ahmet Çavuş, sanık Ahmet İskender müdafii 
Av. Fatma Gülay Uçan ve Sanıklar Ünsal Gürel ve Cevat Eser müdafii Av. Zeynep Özhan'ın 
mazeretlerinin kabulüne, duruşma gününü UYAP sisteminden öğrenmelerine, 

45-Sair taleplerin REDDİNE, 
Sanıkların tutukluluk durumlarının 27/02/2018 tarihinde dosya üzerinden 

değerlendirilmesine, 
Duruşmanın 12, 13, 15 ve 16 Mart 2018 tarihlerinde (4 gün süre ile) saat 10:00'a 

bırakılmasına oybirliği ile karar verildi. 02/02/2018

Başkan 119220
 (e-imza)

Üye 165580
(e-imza) 

Üye 217443
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


